
Protok6f nr XIV/15

przebiegu obrad sesji Rady Miasta Wfocfawek

w dniu 29 grudnia 2015r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 1U13



W dniu 29 grudnia 2015 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.
Zielony Rynek tt/13 rozpoczqly siq obrady Xlll sesji Rady Miasta Wlocfawek Vll kadencji,
kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyf radny Jarostaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wloclawek.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne

- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otworzyl obrady XIV sesji Rady
Miasta Wloclawek, serdecznie witajqc Prezydenta Miasta Wloclawek dr Marka
Wojtkowskiego, Zastqpc6w Prezydenta Miasta: dr Barbarq Moraczewskq, Magdalenq
Korpolak-Komorowskq oraz Monikq Berger ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta powital
przybytego na obrady radnego Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego Pana

Stanislawa Pawlaka oraz czlonka Zarzqdu Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego Pana
Sfawomira KopyScia jak r6wnie2 dyrektor6w wydzial6w oraz pozostalych pracownik6w
Urzqdu Miasta. Przewodniczqcy Rady Miasta powital takie obecnych na sesji przedstawicieli
wloclawskich medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczqcych w
obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski stwierdzil, ii na stan 24 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecnoSci 19 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 grudnia sA prawomocne.
Lista obecnoici radnych z XIV sesji Rady Miasta - zalqcznik nr 1 do protokolu,
Lista os6b uczestniczqcych w XIV sesji Rady Miasta - zalqcznik nr 2 do protokolu.
- przyjqcie protokolu z obrad X I sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w Biurze Rady
Miasta oraz Biuletynie lnformacji Publicznej urzedu Miasta byl dostqpny projekt protokolu
Nr 13/2015 z obrad Xlll sesji Rady Miasta wloclawek V kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu 30
listopada br., z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznai iwnieid ewentualne uwagi.
Nie zgloszono uwag i uzupetnie6.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski zwr6cil siq z zapytaniem oo
radnych czy wnosza propozycje zmian do przeslanego porzqdku obrad.
ze strony radnych nie padty propozycje zmian. Natomiast przewodniczqcy Rady Miasta
poinformowaf, 2e w zwiqzku z pismem prezydenta Miasta Wloclawek proponuje, aoy
porzqdek obrad rozszerzony zostal o projekt uchwaty w sprawie wyra2enia woli
przystqpienia Gminy Miasto wtociawek do stowarzyszenia Lokalna Grupa Dziatania we
Wlocfawku, kt6ry rozpatrzony bylby w punkcie nr 22 proponowanego porzqdku obrad. W
zwiazku z tym kolejne zagadnienia porzqdku obrad uleglyby przesuniqciu o jeden punkt. w
tym celu w przerwie obrad sesyjnych odbyioby sie posiedzenie komisji, aby dokonad
zaopiniowania projektu uchwaly.



W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnych za zaproponowanq
zmianq porzqdku obrad radni opowiedzieli siq jednomySlnie.

A zatem oorzadek obrad XlVsesii orzedstawia sie nastepuiaco:
1, Sprawy orga nizacyjne.

a/ otwarcie sesji

b/ stwierdzenie quorum
c/ przyjqcie protokotu z obrad Xlll sesji
d/ zmiany do porzqdku obrad XIV sesji.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dziafalno(ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.
3. Slubowanie Radnego Krzysztofa Adama Kowalskiego.
4. Projekt uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospoda rowan ia przestrzennego miasta

Wloclawek dla obszaru pofoionego pomiQdzy ulicami: OgniowE, Stod6lne, Okrq2nq, tqgskq,
Plockq oraz brzegiem rzeki Wisfy.

5. Projekt uchwaly zmieniajEcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na
2015 rok.

5. Projekt uchwaty zmieniaiqcej uchwafq w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2015 - 2025.

7. Projekt uchwaly w sprawie wydatk6w budietowych, kt6rych niezrealizowane planowane
kwoty nie wygasajq z koficem roku bud2etowego 2015.

8. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia budietu miasta wfoclawek na 2016 rok wraz z
autopoprawka.

9. Projekt uchwaiy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata ZO16-2028
wraz z autopoprawka.

10. Projekt uchwaiy zmieniaiqcej uchwalq w sprawie podzialu 6rodk6w pafstwowego Funduszu
Rehabilitacji os6b N iepeinosprawnych przyznanych Gminie Miasto wloclawek na realizaciq
w 2015 roku zadari na rzecz os6b n iepefnosprawnych.

11' Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Miejskiego programu profilaktyki i Rozwiazywania
Problem6w Alkoholowych oraz przeciwdzialania Narkomanii na 2016 rok.

12. Projekt uchwaly w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6l i plac6wek
publicznych, plac6wek iszk6t niepublicznych o uprawnieniach szk6l publicznych z bud2etu
miasta Wfociawek oraz trybu izakresu kontroli prawidlowo6ci pobrania i wykorzystywanra
dotacji.

13. Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie wyra2enia zgody na ustanowienie odrqbnej
wlasnoici lokalu nr 4A, przy ul. Dziewidskiej 13A, z nieruchomoSci obiqtej KW wL,
7w /00042773/0, kt6rej Gmina Miasto wtoclawek jest wsp6iwia6cicielem oraz zbycie
udzialu stanowiqcego wlasnoji Gminy Miasto wioclawek w nieruchomoSci wsp6lnei, kt6ry
fEcznie z udzialami innych wsp6fwlascicieli tej nieruchomo6ci stanowi lokal mieszkalny.

14. Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwatq w sprawie utworzenia jednostki budietowel pn.
Administracja Zasob6w Komunalnych we Wloclawku.

15. Projekt uchwaty w sprawie powolania komisji dorainej do dokonania zniszczenia zgloszefi
kandydat6w na tawnik6w.

16. Projekt uchwaly w sprawie powofania Zespotu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do
Sqdu Okrqgowego we Wfoclawku na kadencjq 2016-2079, zgtoszonych w wyboracn
uzupefniajqcych.



17. Projekt uchwaly w sprawie zasiQgniQcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji o
kandydatach na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku, zgloszonych w wyborach
uzupeln iajqcych.

18. Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A.L. na dzialalnoii Prezydenta Miasta
Wfoctawek.

19. Projekt uchwaly w sprawie podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr
Xlll/7IO /2Ot5 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 30 listopada 2015 r. w sprawie rozpatrzenia
skargi Pana M.G. na dziaialno6i Prezydenta Miasta Wloctawek.

20. Projekt uchwaly w sprawie nie uwzglqdnienia wniosku Pana M.G. o przeprowadzenie przez

RadQ Miasta Wloclawek kontroli z realizacji Uchwaly Nr V/10/2015.
2l.Projekt uchwaly w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we

Wfoclawku, ul. Wojska Polskiego 27.
22. Projekt uchwaly w sprawie wyraienia woli przystqpienia Gminy Miasto Wloclawek do

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania we Wtoclawku.
23. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
24. Informacje i komunikaty.
25. Zamkniqcie obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno5ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

lnformacja, kt6rE przedstawil Radzie Miasta prezydent Miasta dr Marek wojtkowski,
obejmuje okres od dnia 30 paidziernika 2015 roku, czyli od ostatniej sesji Rady Miasta
Wtoclawek, do dnia dzisiejszego i przedstawia siq nastqpulqco:

W zakresie dzialafi Biura Zam6wieri publicznych m.in.:

- zawarto cztery umowy dotyczqce udzielenia zam6wienia publicznego, w tym umowq na
przebudowq budynku dla Zakladu Aktywnosci Zawodowej w ramach zadania pn.:,,Adaptacja
pomieszczef przy ul. tqgskiej 20 wraz z wyposaieniem dla Zakiadu Aktywnojci Zawodowei
we Wioctawku.

W zakresie dziafari Wydzialu Srodowiska m.in.:

- zakoriczyl siq nab6r wniosk6w o przyznanie dotacji na wymianq starego ogrzewanra
wQglowego w ramach programu KAWKA lll. Wydzial Srodowiska opracowal wsp6lny
wniosek o dofinansowanie do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki
Wodnej w Toruniu celem jego weryfikacji.

W zakresie Referatu Zdrowia i Spraw Spolecznych m.in.:

- przyiQto 19 kolejnych wniosk6w o wydanie Kart Duiej Rodziny; w tym okresie wydano 13g
Kart dla 29 rodzin.

W zakresie dzialari Wydzialu Edukacji i Rozwoju Spofecznego m.in.:



- w dniach 3-4 grudnia we Wlociawku odbyto siq posiedzenie Komisji Edukacji Zwiqzku Miast
Polskich, w kt6rym uczestniczyto 47 os6b z 29 r6inych czqici Polski. Uczestnicy mieli okazjq
m.in. zapoznai sie z pracE wtoctawskich plac6wek zajmujQcych siq przede wszystkim
ksztatceniem uczni6w o specjalnych potrzebach edukacyjnych. W ramach wizyt studyjnych
odwiedzili i zapoznali siq z pracq Zespolu Szk6l nr 3, Przedszkola Publiczne nr 36 oraz
Zespofu Szk6l Integracyjnych nr 1. W Teatrze lmpresaryjnym im. Wlodzimierza
Gniazdowskiego uczestniczyli w wystqpach artystycznych, podczas kt6rych uczniowie wy2ej
wymienionych plac6wek zaprezentowali swoje talenty na scenie.

W zakresie dzialalnoici Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:

- w Miejskim Zarzqdzie Uslug Komunalnych i Dr6g utworzona zostala tzw. ,,brygada lotna",
kt6rej zadaniem jest doraine porzqdkowanie teren6w miejskich w dni wolne od pracy.

W omawianym okresie Wydzial Rozwoju Miasta, poza bieiqcq dzialalno(ciq, zbieral dane do
diagnozy Miasta na potrzeby sporzqdzenia gminnego programu rewitalizacji. ponadto Gmina
Miasto Wfociawek podpisata umowQ o dofinansowanie projektu pn: ,,Budowa hali
sportowej przy Gimnazjum nr 12 w Zespole Szk6l nr 10 we Wfoclawku,, ze Srodk6w
Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach programu Rozwoju Regionalnej Infrastrukrury
Sportowej. Wartoii dofinansowania 1350 000,00 zt, calkowity koszt projektu to ponad 4
mln 300 tys. zt. (4 365 631,00 zt).

Po zakoiczonej wypowiedzi Prezydenta Miasta przewodniczqcy Rady Miasta zapytai czy sq
pytania ze strony radnych dotyczqce spraw poruszanych w wystqpieniu prezydenta.

o zabranie giosu poprosii radny Krzysztof Kukucki, kt6ry na wstqpie poinformowal, ie
chcialby poruszyi dwie kwestie dotyczqce okresu miqdzysesyjnego. Radny poprosil o
potwierdzenie, 2e w obradach komitetu monitoruiacego Rpo na nowe programowanre
przedstawiciele naszego miasta biorq czynny udzial w pracach tego organu. watpliwoscr w
tej kwestii budzq wydarzenia z ostatniej sesji sejmiku wojew6dztwa, kt6ra odbyla siq w dniu
21 grudnia br. gdzie podiqto bardzo o96lne stanowisko w sprawie zaliczenia drog
publicznych do kategorii d169 wojew6dzkich zlokalizowanych w granicach admin istracyjnycn
miasta wfoctawka wzywaiqc jednoczednie do przygotowania przez prezydenta Miasra
propozycji zmiany kategorii d169 publicznych speiniaiqc wymagania okreilenia w definicji o
drogach wojew6dzkich. Dyrektor Departamentu Infrastruktury ilnwestycji Drogowych pani
Marzena Baczyriska zapytana o duiq og6lno6d podiqtego stanowiska dotyczEcego miasta
wloctawka wyjajnila, ie wlocfawek zaproponowal cztery drogi o lqcznej dlugosci 22 km., z
czego jedvnie 8 km. przebiegalo w granicach adm in istracyjnych miasta, ponadto iadna z
propozycji nie spefniala wymog6w formalnych. Jest to sytuacja niepokojqca i zdaniem
radnego nie do zaakceptowania. Kolejnq sprawq poruszonE przez radnego Krzysztofa
Kukucklego jest zagadnienie dotyczqce lv L.o oraz spotkania klubu radnych sLD z gronem
pedagogicznym tej plac6wki oraz rodzicami uczni6w uczqszczajqcych do lV LO w
szczeg6lnosci zas informacja dotyczqca nie zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy
szkoly, kt6ry zostanie zlo2ony w miesiqcu maju roku przyszlego bez wzgrqdu na decyziq iarqpodejma radni w stosunku do tej prac6wki oswiatowej. Taka postawa narusza zasadv
ustrojowe pomiqdzy organem uchwarodawczym a wykonawczym i nie mo2e miei mieisca.



Po zakoriczonej wypowiedzi radnego Krzysztofa Kukuckiego Przewodniczacy Rady Miasta
radny Jarostaw Chmielewski zwr6cil uwagq oraz przypomnial, ii punkt nr 23 porzqdku obrad
tj. interpelacje, wnioski i zapytania radnych slu2y do tego rodzaju wypowiedzi jak
zaprezentowana przez radnego Krzysztofa Kukuckiego. Natomiast pytania to Prezydenta
Miasta dotyczy6 powinny okresu miqdzysesyjnego.

Ad.3
Slubowanie Radnego Krzysztofa Adama Kowalskiego.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w zwiqzku z

wygasnigciem mandatu Pani radnej dr Joanny Borowiak, zgodnie z Postanowieniem nr
195/2075 Komisarza Wyborczego we Wlocfawku wstqpuje Pan Krzysztof Adam Kowalski.
Aby Pan Krzysztof Adam Kowalski m6gf przystqpid do wykonywania mandatu radnego
winien zlo2yi 6lubowanie. Wobec powyiszego przewodniczEcy Rady Miasta wyja(nil, ii
odczyta rotq ilubowania natomiast Pan Krzysztof Adam Kowalski po jej wysluchaniu
wypowiedziat slowo,,6lubujq" z ewentualnym dodatkiem,, tak mi dopom6i 869,,.
Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil wszystkich obecnych na Sali o powstanie iodczytal
stowa roty: ,, Wierny konstytucji i prawu Rzeczpospolitej polskiej !lubuiq uroczyjcie
obowiqzki radnego sprawowai godnie, rzetelnie i uczciwie, maiqc na wzglgdzie dobro mojej
gminy i jej mieszkaric6w".
Krzysztof Adam Kowalski zto2yt Slubowanie wypowiadaiqc slowa- ,, Slubuiq, tak mi dopom6i
869". Po dokonaniu aktu Slubowania nowo wybranemu radnemu gratulacje zlo2yli
Przewodniczqcy Rady Miasta oraz prezvdent Miasta.
Po zakoiczeniu ceremonii zwiqzanej ze zto2eniem jlubowania przewodniczqcy powital pana
Krzysztofa Kowalskiego w gronie radnych Rady Miasta wloclawek, iyczyr jednoczeinie
owocnej wsp6tpracy oraz poinformowat, ii od tej chwili moie wykonywai mandat radnego,
a Rada Miasta liczy obecnie 25 radnvch.

Ad.4
Projekt uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wlocfawek dla obszaru poloionego pomiqdzy ulicami: Ogniowq, Stod6lnq, Okrqinq,
tqgskq, Plockq oraz brzegiem rzeki Wisty.

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dyrektor wydziafu Urbanistyki i
Architektury Pani Jolanta stariczak, kt6ra poinformowala, 2e prezydent Miasta wioctawek
sporzqdzit projekt miejscowego planu realizuiqc Uchwalq Nr Xtv/190/11 Rady Miasta
wfociawek z dnia 24 paidziernika 2011r. w sprawie przystEpienia do sporzqdzenia
miejscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego miasta wloclawek dla obszaru
poioionego pomiqdzy ulicami: Ogniowq, Stod6lnq, Okrq2nq, tqgskq, ptockq oraz brzegiem
rzeki Wisty, zgodnie z zapisami ,,Studium uwarunkowafi ikierunk6w zagospodarowl nia
przestrzennego miasta Wloclawek,, przyiqtym Uchwalq Nr IO3/X:/2OO7 Rady Miasta
wloclawek z dnia 29 paidziernika 2007r. oraz z przepisami odrqbnymi. Zgodnie z art. 15 ust.
L pkt 2: Prezydent Miasta stwierdz zasadnoii sporzqdzenia projektu miejscowego planu w
zgodnosci z wynikami anarizy zawartej w uchware nr xm/16r/rr Rady Miasta Wrocrawer z
dnia 26 wrzeinia 2011r. w sprawie aktuarnoSci ,,studium uwarunkowa6 i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek,, oraz ,,miejscowych plan6w



zagospodarowa nia przestrzennego". Dla obszaru objetego sporzEdzeniem planu nie
obowiEzywal dotychczas miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Stad w w/w
uchwale nie przewidywano aktualizacji planu dla tego obszaru. W granicach opracowania
miejscowego planu znajduje siq obszar rozmieszczenia obiekt6w handlowych o powierzchni

sprzedaiy powy2ej 2000m2, kt6ry zgodnie z ustaleniami Studium objety jest obowiqzkiem
opracowania miejscowego planu. W 5 2 cyt. uchwaiy w sprawie aktualnoSci, uznaje sie

studium za aktualne, stEd uchwala w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia niniejszego
miejscowego planu realizuje nafoiony obowiEzek. Studium przewiduje na przedmiotowym
terenie obszary: obszary przemyslowe, obszary uslugowe, obszary mieszkalnictwa z

dominujqcym budownictwem jednorodzinnym oraz ukfad dr6g zbiorczych, lokalnych i

dojazdowych z dopuszczeniem w miarq potrzeb realizacjQ nowych ulic uktadu
obsiugujqcego tereny rozwojowe miasta Wioclawek z zachowaniem odpowiednich
parametr6w przekroju poprzecznego. Zgodnie ze Studium, miejscowy plan ustala, jako
przeznaczenie podstawowe: przemysl, zabudowe magazynowE, uslugi (w tym nieuciq2liwe),
zabudowq mieszkaniowq jednorodzinnq, zabudowq mieszkaniowq wielorodzinnq, tereny
pod budowQ obiekt6w handlowych o powierzchni sprzeda2y powy2ej 2000m2 typu galerie
handlowe, zieleri oraz drogi zbiorcze, lokalne idojazdowe. Przeprowadzona analiza ustalei
planu w odniesieniu do aktualnego zagospodarowan ia wykazala, 2e brak jest obszar6w, w
kt6rym wystqpuje obni2enie warto(ci rynkowej grunt6w. Prezydent Miasta realizujqc
uchwalq, przeprowadzil procedurq formalno-prawnq okreSlonq przepisami ustawy o
planowaniu i zagospoda rowan iu przestrzennym oraz ustaw pokrewnych, w tym o
udostqpnianiu informacji o irodowisku ijego ochronie, udziale spoleczefstwa w ochronie
Srodowiska oraz o ocenach oddziafywania na 6rodowisko. prezydent Miasta wykonal
powierzone zadanie w spos6b zgodny z procedurq sporzqdzania miejscowego planu
zagospoda rowan ia przestrzennego zawartq w art. 17 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta:

Przedmiotowy projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq o ww. projekcie uchwaly przedstawil
Wiceprzewod niczEcy Komisji radny Jacek Bulawa.

W dvskusii udziaf wzieli:
Radny Damian Chelminiak poinformowal, ie chciatby odnieSi siq w swojej wypowiedzi do
wczeSniejszego punktu porzqdku obrad.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski wyja6nil, ii wypowiedi radnego
powinna dotyczyi punku nr 4, kt6ry w tej chwili jest procedowany w zwiqzku z tym, ieieli
wypowiedi nie dotyczy ww. zagadnienia Przewodniczqcy Rady poinformowal, ie nie udziela
radnemu glosu, poniewai wypowiedzi w innych sprawach mogq byi zawarte w punkcie
porzqdku obrad dotyczacym wolnych wniosk6w, interpelacji izapyta6 radnych.

Wobec braku gtos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod gtosowanie przyiqcre
ww. uchwaty.



W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 20 radnych za podjqciem uchwaly
radni opowiedzieli siq jednomySlnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjQta przez RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik nr 3 do protokotu.

Ad.5
Projekt uchwaly zmieniajQcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek
na 2015 rok.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Skarbnik Miasta pani Janina Radzikowska
informui4c, i2 proponowana zmiana jest ostatniE zmianq uchwaly budietowej i nie jest ona
znaczAca. Zwiqkszone zostajq dochody z tytutu rekompensaty utraconych dochod6w gminy z

tytulu ulg ustawowych zwiqzanych z zatrudnieniem zwiqzanych z zatrudnieniem przez
podatnik6w os6b n iepelnosprawnych w wysokosci 18.153 zi. ponadto Minister Finans6w
uruchomil na zgloszone przez Miasto wtoclawek wnioski kwote 224.9g7 zl w tym kwote
30.000 zi. z rezerwy subwencji oswiatowej z przeznaczeniem na dofinansowanle
wyposaienia w sprzet szkolny i pomoce dydaktyczne oraz kwotq 1g4.gg1 zl. z rezerwy
subwencji oswiatowej z przeznaczeniem na dofinansowanie koszt6w zwiqzanych z wyplatq
odpraw dla nauczycieli odchodzqcych na emeryturq lub zwalnianych w trybie art. 20 Karty
Nauczyciela. Ponadto Minister Finans6w uruchomil srodki w kwocie 14.599 zt. z
przeznaczeniem na uzupetnienie dochod6w powiatu. Srodki te przyznane zostaly z rezerwy
subwencji og6lnej. Zgodnie z decyzjami wojewody Kujawsko-pomorskiego zmieniaiqcymi
plan dotacji przeznaczonej na dofinansowanie dziafalno6ci dom6w pomocy spolecznej
pozyskano kwotq 31.899 zl. og6lem dochody zwiqkszaiq siq o kwotq w wysoko5ci 340.3g3
zl. Jak wyjajnifa Pani skarbnik w przypadku wydatk6w nastqp o szereg przegrupowari
pomiqdzy rozdziatami zwlaszcza w dziare oiwiata, natomiast w dziale dotyczqcym
Gospodarki N ieruchomoiciami przesuniqcia nastqpujq pomiqdzy gospodarkq gruntami i

n ieruchomosciami a cmentarzami z przeznaczeniem na pokrycie koszt6w usuniqcra
odpad6w z cmentarzy. Zmianie ulegajE wydatki z majqtkowych na bieiqce, kt6re dotyczq
Urzqdu Miasta w ramach projektu ,,rnfostrada Kujaw i pomorza" w kwocie 5.000 zr. z
przeznaczeniem na pokrycie koszt6w szkoleri zaplanowanych dla partnera projektu.
Zwiqkszaiq siq takie wydatki zwiqzane z obslugq drugu publicznego cerem zabezpieczenra
splaty rat odsetek od zaciEgniQtych zobowiqzarl kredytowych o obligacji komunalnych.
Zmianie ulega zakres inwestycji w schronisku dla Zwierzqt o zainstalowanie monitoringu na
terenie schroniska, wartodi zadania nie ulega zmianie. Jak podkreslila pani skarbnik byly to
gt6wne zmiany w uchwale budietowej. ponadto pani Skarbnik zaproponowara, 2e dokona
wprowadzenia do kolejnego punktu porzqdku obrad tj. uchwary dotyczqcej wieloletnrel
Prognozy Finansowei, poniewa2 jest ona icijle zwiazana ze zmianami budietowymi a zmiana
w wPF dotyczy tylko projektu unijnego,,rnfostrada Kujaw i pomorza" poprzez zmniejszenre
wydatk6w majqtkowych i przesuniqcie ich na wydatki bieiqce.

Opinie Komisii staivch Radv Mrasra:



Opiniq o projekcie uchwaly przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta radny Jacek Buiawa informujqc, ie po rozpatrzeniu
przedmiotowego zagadnienia Komisja pozytywnie zaopiniowala przedfo2ony projekt
uchwafv.

W zwiqzku z brakiem dyskusji na temat ww. uchwaly Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jarostaw Chmielewski poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za podjqciem uchwaly
opowiedziafo siq 17 radnych, przy braku glos6w przeciwnych oraz 3 gfosach

wstrzymujqcych siQ.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 4 do protokolu.

Ad.5
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2015 - 2025.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie
wprowadzenie do projektu uchwaly zostalo jui dokonane przy procedowaniu nad
poprzednim punktem obrad, w zwiqzku z tym poprosil o zapoznanie radnych z opinia komisji
w tej sprawie.

Opinie Komisii statvch Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Budietu, Rozwoju i promocji
Miasta, kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala zaproponowane zmiany. opiniq
przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji radny Jacek Bulawa.

Wobec braku glos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrao
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski poddal pod glosowanie przyiqcre
ww. uchwaly.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za podjeciem uchwaly
opowiedzialo siq 19 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz l glosie wstrzymujqcym
siQ.

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwafa zostala
podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 5 do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaty w sprawie wydatk6w budietowych, kt6rych niezrealizowane planowane
kwoty nie wygasajQ z koricem roku budietowego 2015,



Zagadnienie om6wione zostalo r6wniez przez Skarbnika Miasta Paniq Janinq Radzikowskq,
kt6ra wyja6nila, 2e zgodnie z ustawa o finansach publicznych zachodzi koniecznoii podjqcia
uchwaly w sprawie wydatk6w budietu miasta, kt6re w 2015 roku nie wygasaja wraz z

upiywem roku budietowego - wykaz tych wydatk6w oraz plan finansowy tych wydatk6w
okreSlajq zatqczniki do projektu uchwaty. Koniecznoii uchwalenia Srodk6w niewygasajqcych
wynika z braku mo2liwoici rozliczenia zaangaiowanych wydatk6w planowanych do realizacji
w roku bieiqcym. Wysoko3d wydatk6w, kt6re nie wygasajq z koricem roku bud2etowego
2015 wynosi 8.685.477 zl.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Przedfoiony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji 8ud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta, kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata zaproponowane zmiany. Opiniq
przedstawit Radzie Miasta Wiceprzewodn iczacy Komisji radny Jacek Bulawa.

Wobec braku gfos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod gtosowanie przyiqcie
ww. uchwaly.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za podjqciem uchwaty
opowiedzialo siq 19 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz l gfosie wstrzymuiqcym
sie'
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjQta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia - zalqcznik nr 6 do protokolu.

Ad.8
Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia budietu miasta wloclawek na 2015 rok wraz z
autopoprawke.

Projekt bud2etu miasta na rok 2016 wraz z autopoprawkQ przedstawit prezydent Miasta
wfoclawek dr Marek wojtkowski, kt6ry wyjainit, ie przedroiony dokument oparty zostaf
na prognozach makroekonomicznych, informacji o wysokodci subwencji, udziat6w w
podatkach dochodowych od os6b fizycznych iprawnych oraz dotacji na zadania wlasne,
zadania zlecone i rzqdowe. prezydent Miasta dr Marek wojtkowski wskazai, ie w projekcie
uchwaly bud2etowej dochody bud2etu miasta prognozowane sa w wysokolci 545.392.31g
zf.,w tym dochody wiasne na poziomie 522.992.3Ig zl. oraz dochody majqtkowe w
wysokojci 22.40o,ooo zl. Prezydent Miasta dr Marek wojtkowski przedstawil wysokosci
dotacji informuiac, 2e dotacja na zadanie wlasne wynosii bqdzie 11.149.300 zl. , na zadanra
zlecone 32.309.630 zl. a na zadania rzqdowe 10.431.300 zl. w ramach dochod6w bieiqcycn
uwzglqdniono prognozowane dochody przedsiqwziqi realizowane w ramach program6w
operacyjnych wojew6dztwa, realizacja czqSci z nich bqdzie uzaleiniona od pozytywnycn
decyzji w sprawie przyznania dotacji. podstawowym dochodem bqdq dochody podatkowe
oraz subwencje Prognozuje siq, 2e wpfywy z r62nych tytul6w podatkowych realizowanycn
zar6wno przez urzqd miasta jak i przez urzqd skarbowy na rzecz jednostki samorzaou



terytorialnego bqdq wy2sze o 5% - jest to prognoza a prowadzony w tym zakresie

monitoring wplyw6w pozwoli ocenii czy prognoza bqdzie wymagala korekty w roku

przysztym. Jak poinformowal Prezydent Miasta subwencja o96lna ulegnie zmniejszeniu o

2,2% , w tym subwencja oiwiatowa o 7,2% i bqdzie niisza o ponad 3 mln. zl Przewiduje siq

wy2szq o 3,8 % kwotq udzial6w dla gmin ipowiat6w stanowiEcych doch6d paristwa z

podatku dochodowego. Ostateczne kwoty subwencji oraz prognozowanych udzial6w w
dochodach budietu paristwa bqdq znane po uchwaleniu bud2etu pafistwa. W ramach

dochod6w wlasnych 3,7 % dochodow bie2qcych og6fem stanowiq dochody z tytulu
gospodarki gruntami i nieruchomo(ciami. Z twulu najmu lokali zasobu gminnego planuje sie

uzyskai ok. 15 mln zl, tj. na poziomie 71 % wydatk6w na utrzymanie zasobu, kt6re wyniosq
prawie 21 ml zf. Z tytulu transportu zbiorowego planuje siq wplyw do budietu 11 mln zt., tj.
na poziomie 52 % wydatk6w przeznaczonych na ten cel. W ramach pomocy spolecznej
prognozowany jest doch6d w wysokodci 46 mln zl, tj. 8,9 % dochod6w bieiqcych budieru, z

tego 41 780 100 zl z tytulu dotacji na zadania wlasne i zlecone. Na znacznie ni2szym
poziomie zaplanowano dochody maiqtkowe. wynika to z rozliczenia wiqkszo6ci zadari
inwestycyjnych realizowanych w latach ubiegtych, a w konsekwencji zmniejszeniu kwory z

tytuiu refundacji czqlci poniesionych wydatk6w. Zmniejsza siq r6wniei zainteresowanie
nabywaniem nieruchomoici Gminy Miasta wloclawek. obserwuje sie migracie bytowa os6b
zwiqzanych zawodowo z miastem do gmin ojciennych. Jak poinformowal prezvdent Miasta
dr Marek wojtkowski wydatki og6lem zaplanowano w kwocie 575 035 r24 zt, tj. o prawie 4
% wiqksze nii w 2015 r. wydatki bie2qce wzrosnq w stopniu nieznacznym, natomiast o 30
mln planuje siq zwiqkszyd wydatki maiqtkowe. wydatki na zadania bie2qce oiwiaty iedukacli
zaplanowano na poziomie roku ubieglego, tj. w wysokojci prawie 204 mln zl, anga2uiEc 42 o/o

wydatk6w bie2qcych budietu. wydatki na zadania obiqte subwenciE wynoszE 169 575 099,
ti. rzo'57 % subwencji oiwiatowej, oznacza to dofinansowanie tych zadari ze lrodk6w
wtasnych bud2etu w wysokosci 30 mln zt oraz wydatkowanie 29 mln zt na pozostale zadania
z zakresu oswiaty i wychowania. Na wynagrodzenia wraz z pochodnymi zabezpieczono 152
mln zl, przewidziano r6wnie2 wzrost plac dla pracownik6w administracji i obsfugi
przeznaczajqc kwotq 1218960 zf, ponadto zarezerwowano kwotq na wyptaty odpraw I

nagr6d jubileuszowych. Na zadania z zakresu pomocy spotecznej i polityki sporeczne.l
przeznacza siq kwotq ponad 101 mln zl , tj. 2r o/o budietu, w tym zadania zlecone jednostce
samorzqdu terytorialnego na kwotq 30,5 mln zl. Na wynagrodzenia pracownik6w jednostek
pomocy spofecznej przewidziano kwote ponad 16,5 mln zf, w tym na zwiqkszenre
wynagrodzef kwotq prawie 657 ty6. zf. prezydent Miasta dr Marek wojtkowski stwierdzii, ie
prawie 7 % wydatk6w bie2qcych przeznaczone bqdzie na zapewnienie funkcjonowania
lokalnego transportu zbiorowego oraz utrzymanie d169, w tym na remonty prawie 5 mrn zf,
zabezpieczaiqc wklad wiasny na remont drogi w ciqgu ur. Lipnowskiej oraz drogi krajowej nr
9L w wysokosci 2 mln zr. czynione bedQ starania o pozyskanie dofinansowania na rearizaclq
tych tytul6w z budietu pa6stwa. Na gospodarkq komunarnq i ochronq irodowisxa
przewidujemy przeznaczyi ponad 27 mln zt (5,6 % wydatk6w bieiqcych), z tego 14 mln zt na
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wydatki zwiqzane z gospodarka odpadami. Prawie 4 mln zl przeznaczone bqdzie na

o5wietlenie ulic i park6w. Dalsze 14 mln zl przewiduje siQ przeznaczyi na dziafania w

zakresie kultury fizycznej, z tego 1,6 tyi zl na dotacjq dla stowarzyszei i klub6w sportowych
realizujqcych zadania w zakresie sportu i kultury fizycznej szeroko pojqtej. Na instytucje

kultury przewiduje siq 8 mln zl, w tym 7,7 mln zl na dzialalnoid bie2qcq z uwzglqdnieniem

119 ty6 zi. na regulacjq pfac w Galerii i Bibliotece Publicznej. Ponadto w planie przewiduje
siq dla Browaru B 100 ty6. zl, Galerii Sztuki Wsp6lczesnej 50 ty6, zl oraz biblioteki Publicznej
500 tyS. zl dotacji celowej na modernizacjq plac6wek. Jak poinformowal Prezydent Miasta dr
Marek Wojtkowski na wydatki majqtkowe budiet przewidywaf kwotq 90 mln zf w
autopoprawce proponujQ zwiqkszenie o 900 tyd. zl zmniejszajqc o tq warto6i rezerwQ

o96lnq. Uwzglqdniono zadania, na kt6re bqdziemy zabiegai o Srodki zewnqtrzne. OczywiScie
w przypadku, gdy zadania nie uzyskajQ aprobaty na dofinansowanie lub zmieni4 siq warunki
naboru wniosk6w bud2et bqdzie modyfikowany.

Prezydent Miasta dr Marek wojtkowski odnoszqc sig do wniosk6w Komisji Bud2eru,
Rozwoju i Promocji wyjasnit, 2e czqiciowo zostafy one uwzglqdnione w przedioionej
autopoprawce. Dwa wnioski dotyczyly zwiqkszenia Srodk6w na budownictwo mieszkaniowe.
Przychylajqc siq do tego wniosku proponujq sie zwiQkszenie o kwotq 1700 00 zi.
Proponowana przez radnych kwota ponad 5 mln zl, uwzglqdniajqc czas niezbqdny na
przygotowanie i przeprowadzenie procedur przetargowych, bytaby n iewykorzystana.
Proponuiq, zatem ujgcie zadania w prognozie wieloletniej na kwotq 10 mln zt do realizacji w
latach 2015-2018. zwiqkszone wydatki na to zadanie w 2016 r. pochodzii bqdq ze
zmniejszenia wydatk6w bie2qcych o 900 ty6. zl ze zmniejszenia o 400 tyi zt wydatk6w na
zadanie ,,budowa trasy Srednicowej". Nie rezygnuiQ sig z realizacji trasy 6rednicowej,
uwzglqdnia siq tylko liczne opinie, ii jej budowa winna byi rozpoczqta od strony ur.
Toruhskiej wspomagajqc uktad komunika cyjny Zazamcza. Na wniosek radnych rezygnuje siq
z przebudowy fontanny przy Teatrze rmpresaryjnym przenoszqc drodki na budowq mieszkai
komunalnych - tqcznie na rok 2016 planuje siq 1.gOO tyj. zl. ponadto zwiqksza siq o kwotq
120 ty6. zi wydatki na zagospodarowanie terenu pomiqdzy ulicami wiejska-Zbiegniewsra-
Konopnicka Jest to wktad firmy soLVAy w realizaciq projektu. Na dzieri dzisiejszy nre
koryguje sig koszt6w zwiqzanych z przebudowq wiadukt6w w ciqgu Al. Kazimierza wielkiego
- obecnie aktualizowana jest dokumentacja, kt6ra okresli koszty przy zmienionym zakresie
rob6t. Po zmianach wynikaiqcych z autopoprawki wydatki na transport wyniosq 46 mln zt,
co stanowi ponad 50 % wydatk6w maiqtkowych. znaczne 6rodki przeznaczone bqdq na
poprawQ bazy o5wiatowej, kwotq ponad 17 mln zl, tj. 19 % wydatk6w majQtkowych,
powiqkszona bqdzie kwota 1260 ty5 zl w ramach rozwoju bazy sportowej przy plac6wkach
oswiatowych. R6wnie2 w ramach,,budietu obywaterskiego" zaproponowano szereg zada6
zwiqzanych z oiwiata. Przy tak szerokim programie inwestycyjnym prognozuje srq
wypracowanie ponad 30 mln nadwyiki operacyjnej gwarantujEcej przy zachowaniu pefnej
dyscypfiny budietowej speinienie warunk6w art. 243 ustawy o finansach publicznych w
latach nastqpnych.
Prezydent Miasta dr Marek wojtkowski stwierdzit, ie przygotowany iprzedstawiony budiet
roku przyszfego jest Jego zdaniem bud2etem kompromisu, w kt6rym zostaty uwzglednionew caloici wszystkie propozycje klub6w radnych oraz indywidualne propozyc1e
poszcze96lnych radnych. W przedto2onym bud2ecie zostaty uwzglqdnione r6wnie2
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propozycje mieszkafc6w miasta, kt6re skladane byiy wiosnq 2015 roku, a zatem nie jest to
budiet autorski. Jest to w du2ej mierze bud2et kompromis6w pomiqdzy oczekiwaniami a

praktycznymi moiliwogciami miasta w danym momencie.
Na zakoiczenie wypowiedzi Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski wni6sl do Rady Miasta
proSbq o przyjqcie bud2etu miasta Wloclawek na 2016 rok wraz z Wieloletnia Prognoza
FinansowE na lata 2016-2028.

NastQpnie zabral gios Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski, kt6ry
wyjaSnil, ii zgodnie z Uchwalq nr XLV/L93/tO Rady Miasta Wlociawek z dnia 30 sierpnia
2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwafy bud2etowej elementem
proceduralnym przy rozpatrywaniu projektu budietu jest odczytanie opinii Regionalnej lzby
Obrachunkowej o projekcie uchwaly budietowej Miasta Wloclawek na 2016 rok.

Uchwala Nr L6/P/2O1S Skladu Orzekajqcego Nr 7 Regionalnej tzby Obrachunkowej w
Bydgoszczy z dnia 10 grudnia 2015 roku w sprawie wyra2enia opinii o projekcie uchwaly
budietowej Miasta Wloclawek na 2016 rok zostata odczytana przez przewod niczqcego Rady
Miasta radnego Jaroslawa Chmielewskiego i stanowi zafqcznik do protokotu.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta odczytal tak2e Uchwafq Nr 10/Dpr/2015 skiadu
orzekaiqcego Nr 7 Regionalnej lzby obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 grudnia 2015
roku w sprawie opinii o mo2liwoici sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie
uchwaly bud2etowej Miasta wlociawek na 2016 rok, kt6ra stanowi r6wniei zafacznik oo
protokolu.

Uchwafa Nr I6/P/2OtS RtO -zaiqcznik nr 7 do protokotu.

Uchwaia Nr 70/DPr/2O15 RIO -zaiqcznik nr 8 do protokolu.

Po odczytaniu ww. opinii przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski
poinformowal, 2e kolejnym etapem prac nad projektem budietu na 2o1G rok jest odczytanie
opinii komisji wlaSciwej ds. bud2etu.

Opinia Komisii wlaiciwei ds. bud2etu

opiniQ w sprawie uchwaly budietowej na rok 2016 zaprezentowat wiceprzewodniczqcy
Komisji Budietu, Rozwoju i promocji Miasta radny Jacek Bufawa, kt6ry poinformowal, 2e
Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 7 grudnia
2015 roku w wyniku dokonanej analizy planowanych dochod6w iwydatk6w bud2etowycn w
roku kalendarzowym 2016, zgodnie z Uchwaiq Nr XLV/193/10 Rady Miasta wloclawek z dnia
30 sierpnia 2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwaty bud2etowej pozytywnie
zaopiniowata zgloszone przez jej cztonk6w wnioski, a dotyczyry one:
Radny J6zef Mazierski - wnioskowat o uiqcie w bud2ecie 2016 roku zadania zwiqzanego z
rozbudowq monitoringu wizyjnego na terenie wtoclawskiej nekropolii na kwote g0.000 zt.
kt6ry w znaczny spos6b przyczyniarby siq do zapewnienia bezpieczefstwa oraz ochronre
os6b i mienia a takie zapobiegaiby wzrastajqcej fali kradzie2y.
Za wnioskiem zgloszonym przez Radnego J6zefa Mazierskiego glosowalo siedmioro
czfonk6w Komisji obecnych na posiedzeniu. Glos6w przeciwnych iwstrzymuiqcych siq nie
byfo.



Radny Jaroslaw Chmielewski - wnioskowal o zdjqcie z projektu bud2etu na 2016 rok Dzial
750 rozdz. 75023 ,,Budowa budynku ad m in istracyjnego na kwote 1.400.000 zt. i

przeznaczenie tych Srodk6w na budownictwo czynszowe Dzial 700 rozdz.70095
Za wnioskiem Radnego Jarosfawa Chmielewskiego opowiedzialo siq czterech czlonk6w
Komisji, przy trzech gfosach wstrzymujecych sie i braku glos6w przeciwnych.
Radny Krzysztof Grzqdziel - wnioskowal o zmianq projektu wiaduktu w Alei Kazimierza
Wielkiego, argumentujac, i2 w zwiqzku z ograniczeniem linii kolejowej do jednej nitki, co
oznacza moiliwo3i zmniejszenia odleglo5ci pomiqdzy podporami wiaduktu do piqciu, szeSciu
metr6w istnieje potrzeba przeprojektowa n ia tego wiaduktu w wyniku, czego koszt budowy
tak zaprojektowanej wyniesie od 3.000.000 zl. do 4.000.000 zl.
Wniosek zgloszony przez Radnego Krzysztofa Grzqdziela zostaf poparty jednogfoSnie.
W glosowaniu wziqlo udzial siedmioro czlonk6w Komisji.
W imieniu Klubu Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej Radny Krzysztof Kukucki -
zgfosii wniosek o umieszczenie w uchwale budietowej miasta Wloclawek na 2016 rok
zadan ia pod nazwq:
Rozdzial 70095 - pozostala dziaialnoii,,Budowa osiedla komunalnego przy ul. Tumskiej" -
kwota 5.700.000 zt. Opracowanie koncepcji dokumentacji niezbqdnej do budowy osiedla,
Radny prosil, aby lrodki na przedmiotowe zadania przesunai z zada6:
Rozdzial 75023:
Przebudowa budynk6w UM - 900.0002f.
Przebudowa budynku adm in istracyjnego Rozdziat 90015 - 1.400.000 zf.
Kompleksowa przebudowa fontanny na Placu Teatralnym - 400.000 zf.
Rozdziaf 92601
Przebudowa hali sportowo - widowiskowej Oirodka Sportu i Rekreacji - 2.000.000 zt
Rezerwa inwestycyjna 900.000 zl.
Rozdzial 70095
Budowa budynku komunalnego - 100.000 zl.
Wnioski zgloszone przez Radnego Krzysztofa Kukuckiego uzyskaly poparcie Komisji.
Za wnioskiem opowiedzialo siq dw6ch czlonk6w Komisji, przy piqciu glosach
wstrzymujQcych siq i braku gfos6w przeciwnych.

Po prezentacji niniejszych wniosk6w Komisja Budietu, Rozwoju i promocji Miasta Rady
Miasta przystqpila do glosowania nad projektem budietu Miasta Wloclawek na rok 2016.
I tak: Za udzieleniem pozytywnej opinii nie opowiedzial siq iaden z czlonk6w Komisji,

gfos6w przeciwnych nie stwierdzono, wstrzymalo siq od glosu szejcioro radnych,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowai, 2e kolejnym
elementem proceduralnym jest prezentacja przez poszczeg6lne Komisje merytoryczne Rady
Miasta opinii o projekcie budietu w zwiqzku z tym poprosil przewodniczqcych Komisji o
przedstawianie wypracowanych opinii.

Opinie Komisii stafvch Radv Miasta

Przewodniczacy Komisji Gospodarki Miejskiej iochrony Srodowiska radny Dariusz Jaworski
poinformowal, ie po rozpatrzeniu uchwaly bud2etowej czionkowie Komisji pozytywnie
zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwaty. Jak wyja6nil przewodniczqcy Komisji opinia



dotyczy projektu uchwaly bez wniesionej przez Prezydenta Miasta autopoprawki do
uchwaly.

W imieniu Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego z opinia o projekcie uchwaly
bud2etowej zapoznai radnych Wiceprzewod niczqcy Komisji radny Damian Chefminiak, kt6ra
wyja5nila, 2e podczas obrad cztonkowie Komisji nie wypracowali opinii o ww. projekcie
uchwalv.

Opiniq Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej zaprezentowat Przewodniczqcy Komisji
radny Tomasz Nagala, informujqc, i2 ww. uchwala uzyskala pozytywnE opiniQ Komisji.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny Janusz Dqbczyriski poinformowaf, 2e po dokonaniu
analizy przedto2onego projektu budietu Komisja Rewizyjna nie wypracowala opinii o
projekcie uchwaly w sprawie uchwalenia budietu miasta Wtoclawek na rok 2016.

W imieniu Komisji Edukacji opiniq zaprezentowala przewodniczqca radna Mariola
Gawlowska informujq, ie Komisja Edukacji Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 23 listopada
2015 r. udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwaty w sprawie uchwalenia budietu
miasta Wlocfawek na 2016 rok.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Komisji Kultury isportu radny Krystian tuczak czionkowre
Komisji po dokonaniu analizy przedtoionego zagadnienia pozytywnie zaopiniowali projekt
uchwaiy w sprawie bud2etu miasta Wloclawek na 2016 rok.

Po zakoriczeniu prezentacji opinii Komisji merytorycznych Rady Miasta o projekcie uchwary
budietowei, Przewodniczqcy Rady Miasta otworzyf dyskusiq nad przedfo2onym projektem
bud2etu, proponujqc jednoczesnie, aby w pierwszej kolejnoSci zaprezentowane zostaty
wystqpienia przedstawicieli Klub6w Radnych a nastqpnie wystEpienia indywidualne radnych.

Glos zabraia Przewodniczqca Krubu Radnych pratformy obywatelskiej
wiceprzewodniczqca Rady Miasta radna Ewa Szczepaiska informuiqc, ie Klub radnvch
Platformy obywatelskiej przyjmie budiet miasta wloclawka na rok 2016, jest to budiet jak
wspomnial w swojej wypowiedzi prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski uwzglgdniajqcy
postulaty mieszkaric6w miasta oraz propozycje radnych. pani radna poinformowala, ie
wszystkie klubu radnych zglosily propozycje do budietu, z czego klub piS zgfosil 19
propozycji, z kt6rych jedynie 2 zostaly odrzucone, klub radnych sLD zglosil 24 propozycje
tak2e jedynie 2 zostaly nieuwzglqdnione natomiast klub radnych po zgfosil 12 postulat6w, z
kt6rych r6wniei 2 zostaly odrzucone. N ieuwzglqdnienie zgtaszanych postulat6w nie oznacza,
ie nie bqdq one realizowane w ramach autopoprawek do budietu. lstotna rolQ w tworzeniu
tego dokumentu mieli mieszkaricy miasta, kt6rzy w ramach budietu obywatelskiego mogli
skladai propozycje budietowe, kt6re zostaly uwzglqdnione do realizacji w roku 2016. W
budiecie znalazfy siq inwestycje dotyczQce modernizacji obiekt6w, budowy i przebudowy
dr6g, parking6w, chodnik6w, budowy mieszkari komunalnych, modernizacji hali sportowej
oraz wiele zadari. wainym aspektem, jaki pojawit siq w bud2ecie w roku 2016 w miescie
wioclawku sq zadania z zakresu porityki spoiecznej. pierwszym istotnym zadaniem dla grupy
spolecznej wykluczonej i poszukujQcej pracy jest adaptacja pomieszczeri przy ul. tqgskiej 20
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wraz z wyposaieniem przeznaczonych na Zaktad Aktywizacji Zawodowej, zadanie to
skierowane jest do os6b z niepelnosprawno6ciq, kt6re bardzo dtugo oczekiwaty na podobna
inwestycjq. W budiecie roku 2016 znajduje siq zadanie pn. Przebudowa izmiana sposobu
uiytkowania budynku przy ul. 3 Maja 18 na mieszkania wspomagane - inaczej m6wiqc
mieszkania chronione, kt6re sa przeznaczone dla os6b opuszczajqcych piecze zastqpcza,
os6b, kt6re ze wzglqdu na trudnq spuacje 2yciowq, wiek lub n iepelnosprawnoii potrzebuja
wsparcia w funkcjonowaniu w 2yciu codziennym. Mieszkania chronione sa forma wsparcia
zastqpujacQ pobyt w plac6wce zapewniajqcej cafodobowq opiekq. W budiecie roku 2016 w
przypadku przystEpienia miasta do programu senioralnego pojawi siq zadanie dotyczace
domu dziennego pobytu dla senior6w. Wskazane grupy spoleczne po raz pierwszy mogq
liczy6 na dedykowane pod ich potrzeby dzialania ioczekiwania, kt6re zostafy okredlone w
uchwale bud2etowej. Wobec powyiszego Pani radna uwa2a, i2 budiet roku 2015 jest
skonstruowany bardzo dobrze i skierowany jest to 162nych grup spotecznych.
W imieniu Klubu radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej glos zabral Przewodniczqcy radny
Krzysztof Kukucki, kt6ry w swojej wypowiedzi odwotal siq do sl6w z kampanii wyborczej
Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, w kt6ry to obecny prezydent twierdzit, ie
miasta powinny byi napqdem gospodarczym dla regionu, generatorem innowacji,
inkubatorem zmian spolecznych i centrum iycia kulturalnego. Napqdem gospodarczym
mialo byi scalenie teren6w inwestycyjnych w miejcie w ramach parku przemyslowo-
tech nologicznego w strefie ekonomicznej, co przyczynii siq mialo do powstania w ciEgu 4lat
1200 miejsc pracy - 300 rocznie. Natomiast w bud2ecie brakuje inwestycji, kt6re
wplywatyby na zmniejszenie bezrobocia w mieicie. w ramach strategii rozwoju miasta oo
roku 2025 zapisane jest zadanie dotyczqce uzbrojenia teren6w inwestycyjnych w rejonie
Papieiki, gdzie przewiduje siq okres realizacji tego zadania od roku 201s do roku,2020 nao
kt6rym w miesiqcu sierpniu tego roku pracowaly sfuiby prezydenta. zadanie to mialo
kosztowai 15 mln. zl. lecz w bud2ecie roku 2016 nie ma zapisanych 6rodk6w finansowych na
realizaciq tego celu a kompleksowe uzbrojenie ww. terenu powinno siq znaleid w
przysziorocznym budiecie. w budiecie roku 2016 znalaziy siq m.in. takie inwestycje jak
przebudowa Hali osiR czy tei przebudowa basenu Delfin. przebudowa hali ma pochlonqi
kwotq 8 mln. zl., za take kwotQ moina by wybudowad przy plac6wce o6wiatowej nowq harq
na potrzeby uczni6w. Niemniej jednak najwiqkszE wqtpliwoii pana radnego budzi fakt, czy
istnieiq iakiekolwiek dokumenty, w kt6rych widnieje zapewnienie, ie wspomniane obiektv
dofinansowane zostanE ze ir6del zewnqtrznych, wsp6lfinansowa n ie ich przez Urzqd
Marszatkowski pozostaje jedynie w sferze deklaracji oraz zapewnie6, ie znajduiq siq one na
pierwszym miejscu listy rezerwowei, bez deklaracji pisemnej moina traktowai takie
zapewnienia jak koncert 2yczeri. Flagowymi inwestycjami poprzednich kadencji dla
mieszkaic6w miasta byty: Inkubator przedsiqbiorczosci, strefa Rozwoju Gospodarczego,
Miqdzyosiedlowy basem miejski, Teatr lmpresaryjny, Centrum Kultury ,,Browar 8,,,
natomiast flagowq inwestyciQ tej kadencji zupelnie niepotrzebnie bqdzie budowa budynru
urzQdu Miasta u zbiegu ulic 3 Maja i rumskiej. Jak stwierdzil radny jestefmy wszyscy w
historycznym momencie i mamy kolosalna szanse, aby przywr6cii ulicq Tumskq miastu ijego
mieszkaricom, aby to zrobid nie nale2y odrzucai koncepcji przygotowanej w poprzedniej
kadencji, ale doprowadzii do dobrego zagospodarowania tej uricy poprzez budownictwo
komunalne lub czynszowe. Dziqki dzialaniom wladz poprzedniej kadencji jest przy ut.
Tumskiej naroinik o powierzchni ok. 3000 ty6. m2 do zagospodarowan ia i zainwestowania a
oprocz tego dziaiki 13 i15 sq wlasnoScia miasta natomiast pozostali wsp6lwladciciele ter



nieruchomo5ci deklarujq chqi sprzeda2y dziatek dla miasta w ten spos6b wspomniana ulica
moglaby zostad zagospodarowana takie pod dzialalno6i uslugowq. Propozycja budownictwa
komunalnego z przeznaczeniem kwoty 6 mln. zl. w tamtym rejonie zglaszana przez Klub
radnych SLD nie znalazla uznania a z budietu roku 2015 zdjqto kwotq 3 mln. zf. na

budownictwo komunalne. Program Banku Gospodarstwa Krajowego dotyczQcy wsparcia
spolecznego budownictwa czynszowego uruchomiony w listopadzie tego roku finansuje
budownictwo czynszowe przy zaangazowaniu Srodk6w wlasnych w wysokoSci 25o/o orcz
proponuje kredyt na preferencyjnych warunkach przy oprocentowaniu sptaty kredytu w
wysoko6ci 7,73o/o. Radny Krzysztof Kukucki koriczqc swoje wystApienie stwierdzil, ie nie
zgadza siq z twierdzeniem Pana Prezydenta, ie budiet roku 2016 jest budietem
kompromisu uwzglqdniajqcym wnioski radnych oraz mieszkahc6w, przytoczyt w tym
wzglqdzie kilka przyklad6w oraz wielko6i naklad6w finansowych zapisanych na ich realizacjq
w budiecie jak budowa drogi wzdtu2 rzeki Wisly - 500 ty6. zl., Polqczenie ulicy Toruriskiej z

ul. Promiennq - 100 tys. zl., Potqczenie Al. Kr6lowej Jadwigi z ul. Kaliskq - zostalo wycotane
po dokonaniu autopoprawki, kompleksowe uzbrojenie teren6w Papieika, z czego zostala
jedynie przebudowa tej ulicy na drugim odcinku -1,5 mln. zl. , rewaloryzacja iochrona parku
im. H. Sienkiewicza - brak, zagospodarowan ie teren6w przy basenie miqdzyosiedlowym -
100 tys. zl. w tym budowa toru przeszk6d o?z jacuzzi. propozycja SLD to -1.200 tyg. zl. i

budowa basen6w otwartych, jako uzupelnienie letniej propozycji rekreacyjnej dla
mieszkaic6w miasta, budowa infrastruktury lekkoatletycznej na stadionie przylesie - 50 rys.
zf. budowa w tym rejonie stadionu orlik jest ostatnim momentem na jego realizacje
nastepnej szansy nie bqdzie. Przebudowa budynk6w przy ul. Lednej - brak, budowa dr6g
rowerowych i ciqg6w pieszych - 400 ty6. zl. SLD postulowalo o 2 mln. zl., przebudowa
Dworca PKP/PKS - 300 tyi. zl., przebudowa dr6g powiatowych 1,5 mln. zf. postulowano 3
mln. zl., ponadto zdaniem pana radnego remont filii biblioteki miejskiej nie powinien byi
finansowany z budietu obywatelskiego, poniewai jest to zadanie wlasne gminy a w ten
spos6b zabiera siq Srodki z tego bud2etu, kt6re moina by przeznaczyc na inne posturatv
mieszkafi c6w oraz inne przedsiqwziqcia.
Przewodniczqcy Klubu radnych sLD stwierdzii, i2 radni lewicy oraz ich postulaty zostali
potraktowani w spos6b niepowainy, a stwierdzenie prezydenta Miasta, ii jest to bud2et
kompromisu jest ubli2aiqce. Kwoty przeznaczone na przebudowq stadionu przylesie w
wysokoici 50 tys. zt, czy tei 1OO ty6. zl., na lacuzzi przy basenie na ul. Wysokiej sa iawnq
kpinq z radnych SLD oraz mieszka6c6w Wioclawka.
W zwiqzku z powy2szym pan Krzysztof Kukucki stwierdzil, ii Klub radnych sojuszu Lewicy
Demokratycznej nie poprze zaproponowanego budietu, ale nie bqdzie tei glosowaf
przeciwko. Radni sLD wstrzymaiQ siq od glosu daiqc tym samym prezydentowi Miasta
jeszcze jednq szansq liczqc, ie ten gest przyczyni siq do rozwoju Wfoclawka i poprawie 2ycra
jego mieszka6c6w.
w imieniu Klubu Prawa i sprawiedliwodci glos zabral przewodniczqcy radny Janusz
Dqbczyriski, kt6ry poinformowal, ie zgadza siQ ze stwierdzeniem prezydenta Miasta, ii jest
to budiet kompromisu, nale2y zauwaiyi, ie jest to pierwszy budiet autorstwa prezydenta
Miasta dr Marka wojtkowskiego. Jak podkreslil przewodniczqcy radny Janusz Dqbczyriski w
bud2ecie nie ma fajerwerk6w i inwestycji flagowych gdyi przy obecnych uwarunkowaniach
takich mo2liwoici nie ma. Zakodczone zostaty projekty unijne, nowe rozdanie irodkow
dopiero nastqpi. Na du2e projekty infrastrukturalne jak np. remont Drogi krajowej nr 1
6rodk6w ju2 nie bqdzie. podczas obrad Komisji stalych zgloszony budiet nie znarazt
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jednomy6lnego poparcia w5r6d radnych gdyi gl6wnq jego wadq byto, i2 nie przewidywal
znaczqcego zapisu dotyczqcego budownictwa czynszowego, budownictwa komunalnego dla
mieszka6c6w miasta, czego nie nale2y utoisamiai z budownictwem socjalnym.
Budownictwo bqdqce kolem zamachowym gospodarki powinno byi realizowane w trzech
niezaleinych obszarach o ile bqdzie zapotrzebowanie spofeczne. pis nie neguje dzialari,
kt6re podejmowane bqdq na rzecz rewitalizacji starego miasta. Z postulat6w
zaproponowanych Prezydentowi Miasta wiele jest wprowadzonych do budietu roku 2015 w
tym 1,5 mln. zt. na zadanie dotyczEce dr6g gruntowych, dr6g gminnych, na chodniki - 500
tys. zl. Nie sq do kwoty oszalamiajece, ale stanowiE gfos mieszkaric6w i byly przez
mieszkadc6w zglaszane radnym. Bud2et obywatelski ksztaltuje siq na poziomie 3 mln. zl. i

jest znacznie wigkszy nii w poprzednich kadencjach. Tak2e zostafy zgodnie ze zglaszanym
postulatem zapisane w bud2ecie Srodki na podwyiki piac dla pracownik6w obslugi szk6t i

przedszkoli w wysokoici ponad 1,218 tys. zf. a tak2e dla pracownik6w biblioteki oraz
Browaru B, kt6re powinny zostad skierowane do najniiej uposaionych pracownik6w. w tej
mierze powinna nastqpii pewnego rodzaju unifikacja w postaci ponadzakladowego ukladu
zbiorowego pracy, co mogloby rozwiqzai problemy komin6w ptacowych. Jak stwierdzif pan
Przewodniczqcy moina bytoby wymieniai, jakich posturat6w w tym bud2ecie nie ma, are
miasto musi oszczqdzai, ieby zabezpieczyi 6rodki na kolejne rozdanie unijne a tak2e
zabezpieczyd Srodki na splatq dtugu. odnoszEc siq do radnych sLD przewodniczqcy Klubu pis
radny Janusz Dqbczyfski stwierdzil, ii mieli oni czas przez ostatnie dwie kadencje na
realizacie swoich pomysl6w, kt6re zostaly ocenione przez wyborc6w iw chwili obecnel
naleiy umiei pogodzi6 siq z pora2kq. Natomiast odnoszqc siq do wypowiedzi przedm6wcy
radnego Krzysztofa Kukuckiego przewodniczqcy Janusz Dqbczyriski zacytowal slowa poety A
Asnyka: ,, Daremne iale-p16iny trud, bezsilne zforzeczenie,,.

W dvskusii udziat wzieli:
Radna Ewa szczepafiska odniosra siq ad vocem do wypowiedzi radnego Krzysztofa
Kukuckiego istwierdzila, ie dyskusja nad budietem powinna byi merytoryczna bez ciqgrego
odwolywania siq do przeszloici jak to uczynil pan radny. Wobec tego pani raona
postanowila r6wniei przypomniei niekt6re fakty z przeszlo5ci, kt6re w6wczai mialy miejsce.
choiby te dotyczaca budietu roku 2oL2, w6wczas po skladala wnioski do budzetu, z kt6rych
taden nawet ten najmniejszy nie zostal uwzgrqdniony, a zatem zarzut, iz obecny budiet nrejest budietem kompromisu jest nieuzasadniony. pani radna odniosra siq r6wniei do zarzuru
dotyczqcego deklarowanych miejsc pracy przywofujqc falq zwolnieri grupowych w roku
2012, kt6rych takie pan radny Kukucki byt swiadkiem, w roku 2013 stopa bezrobocia,2l%
co daje LL tys. os6b bezrobotnych, w grudniu roku 2014 stopa bezroboci a tg,g%, natomrast
w miesiacu paidzierniku 2015 roku stopa bezrobocia L6,3o/o. Jak przypomniara pani radna w
przyjmuiqc budiet na rok 20r.3 przy ww. wskalnikach pan radny Kukucki stwierdzil, i2 jest to
budiet racjonalny, ale i daiqcy nadzieiq, ie wysokie tempo rozwoju naszego miasta iwysoki
wskainik wydatk6w majqtkowych bqdq w przyszlo6ci utrzymane. Budiet jednostronny,
budiet sLD nieuwzglqdniaiqcy iadnych propozycji po i pis. Dratego zarzuty doiyczqce braku
kompromisu wobec obecnego bud2etu sq niczym nieuzasadnione.
Radny Krzysztof Kukucki odni6sr siq ad vocem do wypowiedzi radnego Janusza
Dqbczyriskiego oraz radnej Ewy szczepariskiej stwierdzaiac, ie fakt obrony interes6w
mieszka6c6w w poprzedniej kadencji zostat przez doceniony przez sporeczeristwo miasta w
wyborach samorzqdowych, o czym 5wiadczy wyb6r na radnego. Natomiast odnoszqc siq do
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bezrobocia stwierdzil, ie nie bytoby gt6wnego postulatu obecnego Prezydenta, czyli ,,praca
dla kaidego mieszkaica Wloctawka" gdyby stopa bezrobocia nie byla obecna w mie6cie.
Dziqki budietom poprzednich kadencji powstalo wiele inwestycji w mie5cie, takich jak m.in.
strefa rozwoju gospodarczego i dziQki temu obecnie mo2emy siq chwalid tymi dokonaniami
w6wczas podjetymi. Ponadto radny jest zainteresowany i byl w6wczas, w jaki spos6b Rada
Miasta mo2e zablokowai zwolnienia grupowe, kt6re w6wczas mialy miejsce. Brak jest
instrument6w prawnych do takiego dziatania, Rada Miasta moie jedynie tworzyi warunki
dla inwestor6w do powstawania nowych miejsc pracy. Radny powstrzymal swo.je zdanie, ii
obecny bud2et nie jest bud2etem kompromisu gdyi wnioski do budietu sE

niepor6wnywalnie traktowane podajqc dla przykfadu propozycjq budowq basenu odkryrego
w stosunku do jacuzzi przy basenie na ul. wysokiej. Radny Krzysztof Kukucki poinformowal,
ie sLD bqdzie wspieralo w dzialaniach na rzecz miasta ijego mieszkaric6w kaidego
urzedujAcego Prezydenta Miasta, jeieli dzialania takie przyczyniai siq bqdq do rozwoju
miasta w ka2dym aspekcie idziedzinie 2vcia.
Radny Jr5zef Mazierski zaapelowal do prezydenta Miasta, aby nie rezygnowal z plan6w
budowy pofqczenia alei Kr6lowej Jadwigi do zazamcza w obawie przed protestami
mieszkaric6w. Jak stwierdzil pan radny doprowadzenie tej drogi do ul. Toruriskiej bedzie
wielkim sukcesem, kt6ry nale2y zrealizowad. ponadto pan radny zaapelowat do prezydenta
Miasta o podwyikq plac dla pracownik6w straiy Miejskiej, gdy2 jak stwierdzil radny stra2
Miejska na to zasfuguje.
Radny Zbigniew Lewandowski zwr6cil uwagq na kwote 29 mln. zl. deficytu budietowego,
kt6ry jest wynikiem r6wniei lat poprzednich, poprosir o zabezpieczenie kwoty ok. 0,5 mrn.
zf. na specyficzne budownictwo, czyri nocregownie dra os6b czqSciowo bezdomnych,
ponadto zaproponowal, aby zabezpieczyd w bud2ecie miasta kwotq na stypendia dra os6b
bezrobotnych, dla absolwent6w, kt6rzy bqdq uczyli siq pracy, co doprowadzi do poprawy
stanu zatrudnienia w mie6cie,. pan radny pozytywnie ocenil propozycjq budowy trasy
Srednicowej na pierwszym etapie budowy od ul. Torufskiej, natomiast teren objQty
zadaniem budowy budynku admin istracyjnego powinien zostai przekazany inwestorom,
kt6rzy bedE tam budowai budynki mieszkarne, nare2y takie doprowadzii do reorganizacji w
Urzqdzie Miasta na etapie sprawnoSci obsrugi mieszkaric6w, ponadto Teatr rmpresaryjny
powinien byi wykorzystana na potrzeby sali czy te2 ,,pafacu,, Slub6w przemawia za rym
wiele argument6w, pan radny odni6st siq takie do zadania pranowanego remontu na
wiadukcie Al. Kazimierza wierkiego, o czym ju2 wspominar podczas minionvch obrad
sesyjnych.
Po zakohczonej wypowiedzi przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosraw chmierewski
ogiosil 5 minutowq przerwq w obradach sesyjnych.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad po orzerwre

Ciaq dalszv dvskusii radnvch Radv Miasta nad uchwala budietowa na rok 2015.
Radny Dariusz Jaworski stwierdzil, ie nie ma odwrotu od rearizacji budownictwa
komunalnego iw zwiqzku z tym pan radny zwr6cil siq do prezydenta Miastaz prodbq, aby w
ramach przyszlego bud2etu wzmocnii merytorycznie pion komunalnv. po roku



do3wiadczenia dobrej wsp6lpracy z Wiceprezydent Miasta Paniq MonikE Berger nale2y
powiedziei, ie byt to rok stracony w docenieniu wagi tego pionu, a istnieje pilna potrzeba
wzmocnienia go jak r6wnie2 pionu windykacji, po to, aby zakoiczyi etap przesuwania
zadlu2eri finansowych w zasobie komunalnym miasta. Dzialania te spowodujq wplyw
dodatkowych lrodk6w do bud2etu miasta.
Radny Jarosfaw Hupalo zauwaiyt, 2e w Klubie radnych SLD nie ma dyscypliny budietowej
podczas gfosowaniu nad projektem budietu roku przyszlego pomimo deklaracji, ie Klub
wstrzyma siq od giosu. A zatem przedto2ony bud2et jest bud2etem prezydenta Marka
Wojtkowskiego, radnych PO i PiS, kt6rzy popra ten bud2et. Natomiast brak jest kompromisu
jak stwierdzil Pan radny w przypadku zagwarantowania irodk6w na dodatki gminne dla
nauczycieli szk6t integracyjnych, o co wnioskowat ZNp oraz radny wiele razy i w tej jak i w
poprzedniej kadencji do Prezydenta Miasta. ponadto kwoty zapisane w bud2ecie, kt6re sq
odpowiedziq na postulaty Klubu radnych sLD nie wskazuiq na uznanie tym bardziej
zmniejsza to odpowiedzialnoSci za jego realizacjq.
Radny Krystian tuczak odni6si siq do kwestii budowy budynku ad ministracyjnego u zbiegu
ulic 3Maja irumskiej, kt6ra wpisuje siq w proces rewitalizacji tego obszaru miasta, iak
r6wniei do inwestycji, kt6re pojawie siq na wtoclawskich osiedlach mieszkaniowvch w
ramach infrastruktury drogowej oraz kilku innych zagadnieniach. Dlatego te2 pan raony
wyraia zadowolenie, ie bud2et roku 2016 zostaf w taki spos6b skonstruowany w oparcru o
konsu ltacje spoteczne ipostulaty radnych.
Radna Agnieszka chmielewska wyjadnila, ie w trakcie kampanii wyborczej przeprowadziia
szereg rozmow z wieroma mieszkaficami okrqgu wyborczego obejmuiqcego rejon Zawi6la
oraz Kazimierza wielkiego o ich potrzebach, wiqkszo(d ich postulat6w zostaia uwzglqdniona
w zaprezentowanym budiecie, dlatego tei moina stwierdzii, 2e jest to budiet mieszkaric6w
a nie wyfqcznie Prezydenta Marka wojtkowskiego. w budietach poprzednich kadencji nie
wszystkie dzielnice byly traktowane r6wnomiernie takim przykladem jest wrasnie osiedre
Kazimierza wielkiego iZawiire niejednokrotnie pomijane w inwestycjach i innych wydatkacn
bud2etowych. Dla przykradu moina wskazai brak boiska przy szkore na Zawidru czy te2
najwiqkszq szkolq na osiedru Kazimierza wierkiego sp nr 2 wraz z Gimnazjum posiadaiqcq tak
ubogq bazq sportowE i infrastrukturq, poprawa, iakoSci d169 np. ul. Witoszy6skiel oO tat
oczekiwanej przez mieszkafc6w oraz wiere innych zadari. Moina powiedziei, ie nie jest to
budiet idealny , ale sq jeszcze kolejne lata w kt6rych postulaty mieszkaric6w bqoq
realizowane. Pani radna poinformowar, ie r6wnie2 jest czronkiem ZNp i wie czego domagara
slq organizacja ale czq56 tych postulat6w znajduje siq w projekcie bud2etu. Dlatego pani
radna podziqkowala w imieniu mieszkaric6w za taki projekt budietu, kt6ry bqdzie
realizowany w roku 2016.
Radna Katarzyna Zarqbska podkrejlita, ie budiet na rok 2016 zostaf bardzo dobrze
przygotowany, dziaiania zawarte w budiecie miasta z pewno6ciq poprawiq iakodi 2ycra
mieszkaic6w miasta. Jest to budiet kompromisu poniewaz ka2dy z Krub6w riinych mogt
zglosii swoje propozycje dlatego te2 pani radna zaapelowala do radnych o przyjqcie uchwary
budietowej na rok 2016.
Radny Dariusz wesolowski odni6si siq do zarzut6w stawianych przez radnq AgnieszkQ
chmielewskq i2 na osiedrach Zawiire i Kazimierza wierkiego w ratach ubiegrych nie byfo
prowadzonych 2adnych inwestycji, co jest nie prawdq gdy2 jak przypomniar pan radnv zostal
przeprowadzony kapitarny remont budynku szkofy podstawowej nr g po kt6rym nastEpi w
kolejnym etapie budowa boiska wielofunkcyjnego, w takim ksztaicie zaplanowanv zostaf



proces inwestycyjny dla tej plac6wki oiwiatowej. Przy tej szkole powstai r6wniei ogr6dek
jordanowski, takie przeprowadzano remonty d169, kt6re sq wykonywane takZe obecnie a

zatem nieprawdziwym jest wskazywanie, ie w rejonie tego osiedla nie prowadzono 2adnych
inwestycji. Ponadto wia5nie przy SP nr 2 na osiedlu Kazimierza Wielkiego powstalo pierwsze
boisko wielofunkcyjne, ponadto przeprowadzony zostal kapitalny remont sali gimnastycznej.
Natomiast w przypadku dr6g to dokonano remontu nawierzchni drogi P-2 kt6ra przebiega w
okolicy tego osiedla na odcinku od ul. Chopina do wiaduktu. Powstaia r6wnie2 nowa droga
od ul. Ogniowej do ul. Wojskowej. A zatem sq to przyklady r6wnego traktowania w podziale
Srodk6w i potrzeb inwestycyjnych wszystkich dzielnic na terenie miasta.
Radny Stanislaw Krzemieniewski wyjadnif, w odniesieniu do wypowiedzi radnej Agnieszki
Chmielewskiej, 2e pewne procesy inwestycyjne czy te2 postulaty mieszkafc6w lub radnycn
nie sq mo2liwe do realizacji w pierwszym roku kadencji radnych, niejednokrotnie wymaga to
czasu i determinacji ze strony radnych o ich realizacjq. Jak wspomniaf pan radny
wielokrotnie interpelowaf w sprawie boiska iwreszcie doczeka siq ono realizacji podoona
sytuacja dotyczyfa okolic ul. Ostrowskiej w rejonie pqtli autobusowej chodzifo o jej
oswietlenie. Dlatego tez wszyscy radni pracujq dla dobra mieszka6c6w oraz w ich imieniu
postulujq w 162nych sprawacn.
Radny Dariusz Jaworski zaapelowal do prezydent a Miasta, aby pomieszczenia po byfej
bibliotece przy ul. sw. Antoniego zachowaty charakter potrzeb mieszkaniowych iwytqcznie
na takie cele zostaty przeznaczone.
Radny Krystian tuczak odni6sr siq do zagadnienia dotyczqcego tzw. inwestycji flagowycn,
kt6re mogq byi r6ine dla ka2dego z osiedri miasta, a ich rearizacja wymaga r6inorodnycn
dziatad w zale2noici od warunk6w, moiliwodci i potrzeb, dlatego po2qdana jest daleko idqca
wsp6lpraca w tym zakresie.
Radna Agnieszka Chmielewska wyjadnita, ie przywoluiqc zapisy, kt6re znalazly siq w
budiecie miasta na rok przyszfy miala na uwadze postulaty zloione przez wszystkich
radnych. Dlatego tei Pani radna docenia starania izabiegi radnych pana Krzemieniewskiego
oraz wesofowskiego czynione w poprzednich kadencjach dla tego rejonu miasta. w
przypadku remontu szkoty nr 8 nie byto innego wyjdcia gdyi bez tej inwestycji szkola nre
moglaby funkcjonowa6, natomiast w przypadku boiska przy Sp nr 2 nie funkcjonuje tam
boisko wielofunkcyjne, natomiast zostalo wybudowane na tym terenie boisko do pitki
koszykowei, ponadto naleiaro zrobid remont sari gimnastycznej gdy2 jej stan techniczny
zagraial bezpieczefistwu. A zatem zapisy budietu stanowiq wsp6rne stanowisko
wypracowane przez wszystkie zainteresowane stronv.
Radny Krzysztof Kukucki stuchaiqc zachwyt6w radnych w wypowiedziach na temat budzeru
stwierdzit, ie wiele inicjatyw jest kontynuowanych gdy2 ich realizacja rozroiona zostafa na
kilka lat i stanowi ich darszy ciqg, co cieszy pana radnego np. utwardzanie i modernizac;a
dr6g, zagospoda rowa nie kwartaru terenu pomiqdzy ur.3Maja irumskq, ponadto pan radny
zgadza siq z opinia, i2 dla ka2dego osiedra inna bqdzie inwestycja zw. fragowq w zare2nosci
od potrzeb i oczekiwad mieszkaric6w jest to zapewne kwestia pewnej perspektywy.
Radny Piotr czarnecki poinformowat, ii jest usatysfa kcjonowany, ie nie jest to budiet
konsumpcyjny lecz inwestycyjny i naleiy to traktowad jako ogromny sukces pana prezydenta
Miasta oraz wszystkich radnych Rady Miasta. Jako radnego dziernicy sr6dmie6cie cieszy Go
fakt, 2e zostanie zagospodarowany obszar starego Miasta jak r6wnie2, 2e w budiecre
zapisano Srodki na budownictwo komunalne o co od dawna apelowai Klub radnych pis,
niemniej jednak Pan radny ubolewa nad brakiem irodk6w na zagospodarowanie parku rm.



H. Sienkiewicza. Odnoszqc siq do wypowiedzi Pana radnego Hupalo, co do dyscypliny
gtosowania w Klubie radnych PiS ma ona znaczenie jedynie w6wczas gdy slu2y dobru
mieszkaic6w.
Radny Stanisfaw Krzemieniewski zwr6cil sie do Wiceprezydenta Miasta o realizacje
remontu nawierzchni na ulicy Grodzkiej.
Radny Dariusz Wesofowski w swojej wypowiedzi odni6st siq do sl6w radnej Agnieszki
Chmielewskiej stwierdzajac, i2 na wszelkiego rodzaju remonty niezbqdne sE 6rodki
finansowe. Natomiast w odniesieniu do zagadnienia dotyczqcego boiska inwestycja
zaplanowana dla tego obiektu zakfadala budowq boiska, lecz prace prowadzone bylv
kolejnymi etapami poniewai wymaga tego organizacja rob6t, w przypadku Sp 2 plac6wka ta
posiadata jako pierwsza boisko sportowe, przeprowadzono w ramach posiadanych jrodk6w
takie kapitalny remont sali gimnastycznej, a zatem nie mo2na generalizowai, ie w
poprzednich latach nic siq we wloclawku nie dzialo jesli chodzi o dzielnicq Kazimierza
Wielkiego i Zawiile.
Koiczqc dyskusiq glos zabrat jako ostatni z m6wc6w przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jaroslaw chmielewski stwierdzil z satysfakcjq, ie podczas dyskusji wielu m6wc6w wyra2alo
swoje zadowolenie z zapis6w zawartych w uchwale budietowei, zdaniem pan radnego
oznacza to,2e zmiana wladzy w kraju spowodowala, 2e spoleczefistwo jest zadowolone r

tego rodzaju zadowolenie panuje r6wnie2 w naszym miedcie. pan radny wyrazil zadowolenie
z zapis6w znajdujqcych siq w autopoprawce nt. mieszkari komunalnych bqdqcych realizacjq
postulatu Klubu radnych piS. ponadto przewodniczQcy Rady poinformowal, ie chcialby
zlo2y6 wniosek w imieniu Klubu radnych pis o zmianq tytulu zadania z dzialu 750 rozdziafu
75023 pn.,, Budowa budynku administracyjnego,, na tytut zadania pn.,, Rewitalizacia
kwartatu od ul.3 Maja do ul. Tumskiej,,.
Przed przystQpieniem do glosowania nad przedstawionym wnioskiem glos zabral prezydent
Miasta wlocfawek dr Marek wojtkowski podziqkowal za wszystkie glosy w dyskusji i te
pozytywne jak i krytyczne, kt6re mobirizuiq do darszej ciq2kiej pracy. prezydent Miasta
podziqkowai takie za poprawkq zgroszonq przez przewodn iczqcego Rady Miasta w formie
wniosku gdy2 nie nale2y odbierai pomysru budowy budynku tyrko i wyrqcznie jako budynxu
ad ministracyjnego. Jest to niezwykre wa2ny erement rewitarizacji tego obszaru miasta kt6rv
mozna rozszerzyi o nazwq doprecyzowuiqcq funkciq u2yteczno6ci pubricznej tego obiektu
stuiqcego obsludze mieszkaric6w. Jak podkreSrif prezydent Miasta wainym jest podjgta
dyskusja kt6ra sluiy do koncentracji ipochyreniem siq nad probremami miasti odkfadalqc
spory partyjne ipolityczne. pomimo spor6w na poziomie krajowym pomiqdzy plS i pO, na
poziome lokalnym jest mo2liwe porozumienie, kompromis oraz koncentracja wok6r cer6w
wyznaczonych na rzecz miasta. Tak2e pomimo rozbieinoici zdari pomiqdzy poprzednrm
Prezydentem a obecnq ekipq w poprzednim czasie, obecnie jest wymiana do6wiadczen i
rozmowy, co wskazuje na to, ie cel moie koncentrowai i mobilizowai wszystkie strony
sceny politycznej do pozytywnej zmiany. prezydent Miasta podziqkowal radnemu
Krzysztofowi Kukuckiemu za wizerunek z czas6w kampanii wyborczej iprogramu, z kt6rego
jest dumny ipo roku kadencji moina stwierdzii, ie wiele element6w z tego programu
zostalo zrealizowanych tym bardzie, ie kadencja siq ieszcze nie zakoriczyra itrwa 4 rata a
zatem pozostajq jeszcze 3 lata, aby kontynuowai program wyborczy. Jak podkredlii
Prezydent Miasta jest to budzet kompromisu, budiet mieszkaric6w, radnych, lecz
kompromis ma r6wnie2 srabe strony inie wszyscy sq zadoworeni, are uwarunkowanra
prawne ifinansowe na to nie pozwaraiq. Zapisany w budzecie deficyt w wvsokoici ok.30
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mln. zlotych oznacza,2e tych 6rodk6w brakuje, ale naleiy docenid, i2 po stronie wydatk6w
majqtkowych zapisana jest kwota w wysoko6ci 90 mln. zl. czyli inwestycyjnych w roku 2015
bylo ich 60 mln. zl., a zatem o 30 mln. zl. wiecej w bardzo trudnym czasie przeznaczonych
zostanie w roku przyszlym na inwestycje. Wysoki jest tei dfug miasta ok. 300 mln. zt. kt6ry
zostanie sptacony w roku 2016 w wysokosci 31 mln. zf. z tytutu zaciEgniqtych wcze(niejszych
zobowiqzari. Jak podkre3lil Prezydent Miasta nie rezygnuje siq z budowy trasy 6rednicowej
zmianie ulegt jedynie priorytet tej inwestycji, nie oznacza to jednak rezygnacji z polqczenia
pomiqdzy ul. Kaliskq a Kruszyriskq iak r6wnie2 nie neguje faktu, 2e budowa budynku w
rejonie starego Miasta byla pomysiem poprzedniego prezydenta isLD poniewai z dobrycn
pomysf6w nale2y korzystai nie patrzEc kto jest pomystodawca. Remont budynku przy ur.
Koiciuszki to koszt ok. 10 mln. zl. czyli tyle samo ile chce siq przeznaczyi na budowq nowego
budynku' Lokowanie uslug publicznych na terenie zdegradowanej tkanki miasta jest
najlepszq inwestyciq, kt6ra przyczynia sig do rozwoju pozostatych kwartai6w miasta. pan
Prezydent odni6sf siq r6wniei do poruszanej kwestii mieszkalnictwa oraz innych zagadnieri
jak monitoring na cmentarzu komunarnym, podwyiki ptac, tereny pod budownictwo
indywidualne. odnoszqc siq do bud2etu miasta pan prezydent wyja(nir, ie 1/6 irodk6w
budietowych przeznaczona zostanie na inwestycje recz w pranowanym bud2ecie ogromna
czqji wydatk6w stanowi wydatki stafe, kt6re sq nieuniknione jak m.in. 204 mln. zr.
wydatkowane jest na edukaciq, du2a czq(i 6rodk6w wydatkowana jest na pomoc spofecznq
w zwiqzku z tym istotnym dziaianiem jest aby wydatki racjonarizowai. pan prezvdent
zaapelowal o rozwa2enie uchwary, kt6ra znarazra siq w porzqdku obrad sesyjnych dotyczqca
zamiaru likwidacji Gimnazjum nr 9 gdy2 w rozmowach radni przyznajq racjq, Le szkora tapowinna ulec likwidacji natomiast podczas grosowania w tej sprawie radni poddalq w
wqtpliwoSi slusznoii takiej decyzjq wstrzymujac siq od glosu. Wyjadniajqc tq decyzjq
Prezydent Miasta poinformowar, ie prac6wka ta absorbuje 240% subwencji o(wiatowej w
zwiqzku z tym decyzja jest jednoznaczna, tym bardziej, ie corocznie z bud2etu miasta jrodki
w wysokoici 50 mrn' zr. dokfadane sa do oSwiaty. Na zakodczenie swojego wystqpienia
Prezydent Miasta wymienit dziatania, kt6re traktowai bqdzie jako priorytetowe nie tytto wroku 2016 a mianowicie bqdzie to budownictwo mieszraniowe, dratego te2 prezydent
Miasta.skierowal pro6bq do przewodn iczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony
Srodowiska o utworzenie zesporu w skrad kt6rego weszri by radni choi nie tyrko, aby w
najbli2szej perspektywie moina byroby zaiqi siq tym zagadnieniem iwypracowai propozycjeI warianty pewnych rozwiqzad w tej kwestii w ramach projektu budownictwa
mieszkaniowego dla mieszkaric6w miasta, korejnq sprawa iest rewitarizacja tym bardziej, zeod m-ca paidziernika 2015 roku funkcjonuje ustawa o rewitarizacji, kt6ra daje szeregmoiliwoici w tym zakresie dziafania, korejnym priorytetem na najbri2sze rata jest
przedsigbiorczoSd igospodarka w ramach mo2riwo6ci, kt6re moie zaoferowai samorzao,pelna zgoda jest tak2e na wzmocnienie pionu komunarnego szczeg6rnie w zakresre
skuteczniejszej windykacji nare2noici nareinych miastu, poprawa jakojci iycia mieszkaicow
na osiedlach wloclawka, kt6ra dokonuje siq poprzez zastosowanie r6tnych instrument6w,
kontynuowany bqdzie budiet obywaterski kt6rego Srodki uregna zwiekszeniu do wysokoSci
3,5 mln. zl' w roku 2017. prezydent Miasta dr Marek wojtkowski na zakoriczenie swojejwypowiedzi, poprosil RadQ Miasta o przyjqcie uchwafy budietowej w zaproponowanym
brzmieniu gdy2 jest ona warta poparcta.
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Ef-31''0 Wlcci?!vek Skladu Orzekaj4cego Nr 7
Regionainej Izby Obrachuakowej w Bydgoszczl

dnia 10 grudnia 2015 roku

w sprawie 'u4Ywlenia opinii o projekcie uchwaly budZetowej Miasta
na 2016 rok.

Woclawek

Dziatai4c na podstawie art. rg ust. 2 w nv',zJ.u z aft. 13 pkt 3) ustawy z dnia7 pu2dziemika 1gg2 roku o regionalnych izbach obrachunkowych @2. IJ. z 2012 r.poz' 1113 z p62n' zm'), ut.23g ust. I ph 2) ustawy z dnia 27 sierpnia 200g rokuo firansach pubricarych (Dz' IJ' z 2013 r. poz. gg5 z p62n. zm.) oraz zwz4dzenia Nr6/2011 Prezesa Regionarnej Izby obrachunkowej w Bydgos zczy z dnia 22 kwietnia
2011 r. w sprawie sklad6w orzekaj4cych i zakresu ich dzialania

sklad orzekaiqcy Nr 7 Region alnej rzby obrachunkowej w Bydgoszczy,w osobach:

Przewodnicz4cy:

Czlonkowie;
- Daniel Jurewicz

- Jan Siek.lucki

- Halina Strzelecka

uchwalil, co nasfgpuje:

zaopiniowai pozltywnie projekt uchrvary budzetowej Miasta wloclawek na 2016 rok.

Uzasadnienie

Prezyd.entMasta Wloclawek spelniai4c wymogi okre.lone w art. 23g ust. I pkt2) ustawy z dnia 27 sierpnia 200g roku o finansach publicznych (Dz. rJ. z 2013 r. poz.885 z po2n' 
"1' - dalei ustawa) przekazar w przewidzianym przezprawo terminie



do Regionalnej izb;r' Obrachunkorvej .uv Bi,dgo szcz.t , Zespoi
uchwaly budZetor.vej Miasta Wloclarvek na 2016 rok.

Projekt uchrvaly budzetor.vej na 2016 rok zawiera

okre3lone tv art.2l2 ust. 1 usta\.vy, tj. m. in.:

rve Wloclawku, projekt

obligatoryjne elementy

- IQczn4 kwotg planowanych dochod.w budzetu w wysokodci 545.392..31g zr.
z wyodrgbnieniem dochod6w biez4cych oraz maj4tkowych,
- l4cmq kwotg planowanych wydatk6w budzetu w wysokodci 575.035.124 zr.
z wyodrgbnieniem wydatk6w bie24cychoraz maj4tkowych,
- deficyt budZetowy w kwocie 29.642.g06 zl ze wskazaniem ir6del
sfinansowania,

- l4cm4 kwotg planowanych przychod6w i rozchod6w budZetu,
- limity zobowi4zafi z ftufu zaci*ganych kredyt6w i poiyczek oraz emitowanych
papier6w warto(ciowych.

Przedlohony projekt spernia wymogi okreslone w art.242 ustawy, tj. dochody
bie24ce s4 wy.sze od, wydatk6w bie24cychpowigkszonych o nadwyzkg budZetow4z lat ubieglych orv wolae jrodki. WysokoSi nadwyzki operacyjnej,
tj' nadrry2:ki dochoddw bie2lcychnad wydatkami bie2qcymima kruczowe znaczenie
dla moZliwoici obsfugi zadfuZenia samorz4dowego. Maj4c na uwadze znaczny poz\om
zadfu2enia Miasta wiociawek (wysokodi zobowiryah dfuznych na dzie.30 wrzednia
2015 r' zgodnie ze sprawozdaniem Rb-Z o stanie zobowi4zan wedfug tyfut6w
dfuznych oraz porqczefi i gwarancji wyni.si 296.770.203 zl) w opinii skladu
orzekai4cego wskazane sq dalsze dziarwua mai4ce na ceru zr.vigkszanie poziomu
osi4ganej nadwy2llci operacyjnej.

jego

Projekt uchr,valy budZetowej zawjeru rdwnie2
planowanych kwot dotacji udzielanych z budzetu Miasta
i wydatk6w budZetu zwi1zanych z realizacj4 zad,art zleconyclt.

Miasto Wloclaw ek zaplanowalo obligatoryjne rczerry: zarowr\o og6ln4 jaki celowq na rearizacjg zadah z zakresu zarz4dzania kryzysowego. ponadto projekt
uchwaly z',yiera rdwnie2 fakultatywne rczer\\ry celowe, nie przekraczai4ce granic
okredlonych ustawa o finansach publi cznych.

zat7czniki dotycz4ce

jak r6wnie2 dochod6w



!v projekcie uchr.vary budzetoi.vej zaplanowano ciochodv z tytutu wydarvania

zemvolen na sprzeda2 napoj6w alkoholorvych, ktore w carosci przeznacza sig

na realizacjg zadari okreilonych w programie profilakfyki i rozwi4zywama probrem6,"v

alkoholowych oraz przecitvdziarania narkomanii. w przediozonym irojekcie
omylkowo zamieniono kwory wyddtk6w na realizacje zadan okreslonych w gminnym
programie profilakfki i rozwi4zywania problem6w arkoholowych oraz rearizaciq
zadari okeilonych w gminnym programie przeciwdzialania narkomanii ($ l0 ust. 2
pkt l) i 2) czgsci norrnatywnej projektu uchwaty).

Spos6b wejScia w Lrycie uchwaly budzetowej jest zgodny z obowi4zuj4cymi
przepisami prawa, o ile zostanie ona podjgta do koica 2015 roku.

Zdauem Skladu Orzekai 4cego przedlo.ony projekt bud:2etu Miasta Wloclawek
na 2016 rok zawiera obligatoryine elementy okreslone w ustawie o finansach
publicznych oraz spehria wymogi okedlone pruez pftwo.

Bior4c pod uwagg powy2sze ustalenia, orzeczono jak w sentencii.

Orzekajqcego

Pouczenie:

Na podstawie aft 20 ust. r usta'r+y z dnia 7 pazd2iernika 1992 roku o regionarnych izbach obrachunkovych
(Dz' u' z 2012 r' poz. L 3 z p6in. zm) od niniejszej uchwary sru2y prawo wniesienia odworania do pernego
skladu Kolegium Regionarnej lzby obrachunkowej .w Bydgoszcq, w terminie I I dni od daty dorgczenia opinii.
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:e:Cs'r=ti:,ciii',r'n' uchwaiaNrl0/DPr/2015
.rl. Yi:r: .::jl,;.j rv i J j i: ir . i: Sldadu Orzekajqcego Nr 7

Regionalnej trzby Obrachuakowej w Bydgoszczy

z dnia 10 grudnia 2015 roku )

w sprawie: opinii o mo2liwosci sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie
uchwaly budZetowej Miasta Woclaw ek na 2016 rok.

Dzialai4c na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia i patdziemka 1992 roku
o regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. rJ. z 2012 r. poz. rr13 z p6in. zm.)
w zwiqzku z art. 246 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach
publicznych (Dz. u. z 2013 r. poz. gg5 z p61n. zm.) oraz Zarz4dzeniaNr 6/2011
Prezesa Regionalaej Izby obrach'nkowej w Bydgoszczy z dnia 22kwietnia 201r r.
w sprawie skiad6w orzekaj4cych i zalresu ich dzialanja

Sklad orzekai4cy Nr 7 Region alnej rzby obrachunkowej w Bydgoszczy, w osobach:

Przewodnicz4cy: - Daniel Jurelvicz

Czlonkowie: - Jan Sieklucki

_ Halina Strzelecka

uchwatril, co nastgpuje:

zaopiniowai pozytrynie moZiiwoji sfinansowania planowanego deficytu
przedstawionego przez Miasto woclawek w projekcie uchwary bud,etowej na 2016
rok.

Uzasadnienie

Prezydent Miasta wiocrarvek sperniai.c r.vymogi okreslone w art. 23g ust. 1 pkt
2) ustawy z dnta 27 sierpnia 200g roku o finansach pubircznych (Dz. rJ. z 2013 r. poz.



885 z p6ln. zm. * dalej ustai,va) przeka zal tt przetvidzianym przez prarvo terminie
do Regionalnej izby Obrachunkorvej w Bydgos zczy, Zespol 

've 
Woclawku, projekt

uchwaiy budZetorvej Miasta na 2016 rok.

zgodnie z projektem uchwary dochody bud2etowe zaplanowano rv wysokosci
545'392'318 zl, natomiast limit pranowanych wydatk6w wynosi 575.03 5,124 zt.
wynik finansowy - defic1't - ustarono w wysokodci 29.642.g06 zr. Iako zr6dlo jego
sfinansowania wskazano przychody z $uht zaci4ganych kred146w
dfugoterminowych. Wskazane ir6dlo zgodne jest z wymogami ustawy.

sklad orzekai4cy po przeanalizowaniu projekru uchwary bud2etowej wraz
z zal4cmikarni dotycz4cymi planowanych przychod6w i rozchod6w, uwzgigdnial4c
prognoz? kwoty dfugu przedstawion4 w projekcie uchwary w sprawie wiel0retniej
prognozy finansowei, stwierdza, 2e Miasto woclawek spernia ustawowe wymogl
dotycz4ce mozliwoSci sfinansowania planowanego na 20t6rok deficytu.

Sklad orzekai4cy wskazujejednak, 2e podstaw4 wydania niniejszej opinii jest
wyl4cznie kryterium legalnoSci, tv zwi'zku z powyzszym nie mo2e ona by6traktowana .iako rzeczywista ocena zdolno$ci do obsfugi zadfu2enia
w prognozowanym okresie.

Bior4c pod uwag? powyzsze ustareni4 orzeczono jak w sentencii.

Przewodnicz4cy Orzekaj4cego

Pouczenie:

Na podstawie art' 20 ust' I ust&ty z dnia 7 paidziernika 1992 roku o regionalnych izbach obrachunkowych(Dz U z 2012 r' poz l I r3 z poin. zm, ad niniejszej uchwaly sruzy prawa wniesienia odworania do pernegoskladu Kolegium Regiona!nej lzby obrachunkowej w Bydgoszczy, * terminie I4 dai od dary dor?czenia opinii.



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski po zakoriczonym wystapieniu
Prezydent Miasta poddaf pod gfosowanie zlo2ony uprzednio wniosek, kt6ry jest dalej idacy
nii propozycja Prezydenta Miasta, a zatem to on podlegad bqdzie gfosowaniu, aby dokonai
zmiany w tytule zadania w dziale 150 rozdz. 75023 pn. ,,Budowa budynku
admin istracyjnego" na zadanie o tytule ,,Rewitalizacja kwartatu od ulic 3 Maja do ulicy
Tumskiej".
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 21 radnych za zaproponowanq
zmianq tytulu zadania radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujEcych sie nie stwierdzono.
w nastqpnej kolejno(ci Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal
pod glosowanie przyiqcie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia budietu miasta
Wtoclawek na 2016 rok wraz z przyjQtym wnioskiem oraz autopoprawkq.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno3ci 21 radnych za podjeciem ww.
uchwaly budietowej wraz z wnioskiem oraz autopoprawkq opowiedziafo siq 15 radnych
przy braku glos6w przeciwnych oraz 6 glosach wstrzymujQcych sie.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjQta przez RadQ Miasta

Uchwafa- zafqcznik nr g do protokolu.

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie uchwarenia wieroretniej prognozy Finansowej na rata 2016
2O28 wraz z autopoprawkq.

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala skarbnik Miasta pani Janina Radzikowska,
informuiqc, ie przedloiony projekt uchwary w sprawie wieroretniej prognozy Finansowel na
lata 20L6-2028 wraz z autopoprawkq iest spelnieniem wymog6w ustawy o finansach
publicznych, kt6ra wskazuje moiriwoici finansowe rearizacji zadari w ratach przyszfych
jednostki budietowej oraz nadaje kierunki jej rozwoju. w przedstawionej autopoprawce
nastEpila zmiana formuty prezentowania wskainik6w i przedsiqwziqd w obecnie
obowiqzuiqcej wersji elektronicznei ,,Bestia, ,,na co zwr6cila uwagQ Regionalna lzoa
obrachunkowa. Przedstawiona prognoza spetnia wszerkie wymogi stawiane w ustawie o
finansach publicznych, co pozwala na stwierdzenie, ie jednostka samorzqdowa posiada
zdolno(i kredytowq pozwalajqcq na zaciqgniqcie zobowiqzani kredytowych i ich splaty.
Po wypowiedzi skarbnika Miasta przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski
poinformowat, ie do wieloretniej prognozy Finansowej opiniq wydara Regionarna rzba
obrachunkowa w swojej Uchware Nr r6/wFp/zot5 skradu orzekaiqcego Nr 7 z dnia 10
grudnia 2015 roku w sprawie wyraienia opinii o projekcie ucnwary w sprawie uchwarenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wloclawek na lata 20L6_202}.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski odczvtal
radnym ww. opiniq Regionarnej rzby obrachunkowej, kt6ra stanowi r6wniei zarqcznik ooprotokoiu.

Uchwala Nr 16/WFp/2015 RtO - zalqcznik nr 10 do protokofu.

23
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az-aoo rii lJ;i i w e i Skladu Orzekai4cego Nr 7

R.egionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy

z dnia 10 grudnia 2015 roku

w sprawie wyruz,enia opinii o projekcie uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniei

Prognozy Finansowej Miasta Woclawek na lata 2016 - 2028.

Dzialaj4c na podstawie art. 19 ust. 2 w mviry.ku z art. 13 pkt 12) ustar+y z dnia

7 puidziemika 1992 roku o regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. u. z 2012 r.

poz. 1113 z p6in. zn.), art. 230 ust. 2 pkt l) ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku

o firansach publicznych @2. rJ . z 2013 r. poz. gg5 z p6Ln. zm.) otaz zaru4dzeua Nr
6/2011 Prezesa Regionalnej Izby obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 22 lcwietnia

2011 r. w sprawie skiad6w orzekaj4cych i zakesu ich dzialania

Sklad Orzekaj4cy Nr 7 Region alnej lzby Obrachunkor.vej rv Bydgoszcry, w osobach:

Przewodnicz4cy: - Daniel Jurewicz

Czlonkowie; - Jan Sieklucki

- Halina Strzelecka

postanowil, co nastgpuje:

zaopiniowai pozl'rywnie proj ekt uchwaly w sprawie uchwalenia wieloretniei
Prognozy Finansowej Miasta Wloclaw ek na lata 2016 _ 202g.

Uzasadnienie

Prezydent Miasta wociawek, spelniai4c wymogi okreilone w art.230ust. 2 pkt
I ) ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach pub licznych @z. rJ. z 2013 r. poz.
885 z poln. zm. - dalej usrawa) przekazal w przervidzian ym przez prawo terminie



do Regionalnej Izby Obrachunko',vej rv B1'dgoszcz,"'., Zespoi r,ve lViocia,"vku, piojekt

uchrvaly w sprawie uch'"valenia wieloletniej prognozy Finansowej nalara20l6 - 202g

(dalej W?F) wraz z objalnieniarni przyjgtych wartoSci.

Zgodnie z brzmieniem rozporz4dzenia Ministra Finans6w z 10 sryczni;2013 t.
w sprawie ivrelol6tniej prognozy finansorvej jeanosilii limorz4du teryrorialnego

(Dz.U. z 2013 r. poz. 86 z p62n. zm.) projekt uchwaly w sprawie wieloletniej

prognozy finansowej lub jej zmiany oraz uchwaly i zarz4dzenia w sprawie wieloletniej

prognozy finansowej jednostki samorz4du terytorialnego przekazui4 do regionalnej

izby obrachunkowej w formie dokumentu elekhonicznego z wykorzystaniem aplikacji

wskazanej przez Ministra Finans6w. wymogi w tym zakesie zostaly spelnione. Sklad

onekai4cy podkresla jednoczesnie, Le zgodnie ze wskazan4 nonn4 prawa opiniuje
jedynie projekt nadeslany w formie dokumenfu elektronicznego.

Sklad Orzekai4cy stwierdzil, Ze projekt uchwaly spelnia wymogi konstrukcyjne

wynikai4ce z przepis6w ustawy o frnansach publicznych. w projekcie uchwatv

zavlafio wszystkie obligatoryjne elemenfy okrejlone tv art. 226 usta*y.

WielkoSci wykazane w projekcie w poszczeg6lnych latach objgtych prognoz1

wskazui4, i2 spelnione s4 wymogi okeslone w art. 242 ustawy, a wigc planowane

dochody bie24ce s4 wyzsze od planorvanych wydatk6w bie24cych powigkszonych

o nadrvy2kg budZetow4 z lat ubieglych oraz wolne jrodki.

Zgodnie z przepisem art.226 ust. I pkt 6) ustawy w WpF przedstawiono kwotg

dlugu oraz relacjg, o k16rej mowa w art. 243 ustawy.

W zakesie prognozy kwoty dfugu Sklad Orzekai4cy stwierdza, 2e zostala ona

sporz4dzona na lata 2016-202 8 i obejmuje okres, w jakim przewiduje sig peln4 spiatg

zaci4gniptych i planowanych do zaci4gnigci a zobowi4zah. Zgodnie z danymi

zawafimi lv kwartalnym sprawozdaniu Rb-Z o stanie zobowi4zari wedlug tytul6w

dfuznych oraz porqczefi i gwarancji na dzieh 30 wrzednia 2015 roku stan zadluzenia

Miasta wloclawek uyni6sl 296.770.203 zl, dlug ten planuje sig spiacii dokoaca2)2g

roku.

Sklad Orzekaj4cy przypomina, Ze pocz4\\szy od 2014 roku moZliwoSi splaty

zadtuienia zdeterminowana jest poziomem indywidualnego wskaznika zadht2enia,

o kt6rym mowa w' art. 243 ustawy (z ulvzglgdnieniem afi.244 ustawy). przedstawiony



do zaopiniorvania projekt spelnia rv,vmogi ustarvor,ve w tym zakresie. a r,vigc roczna

lvartoSi obci4Zefr bud2etu splat4 dtugu i kosztami jego obsfugi nie przekracza Sredniej

arytmetycznej (z obliczonych dla bezpoSrednio poprzedzaj1cych dany rok budZeto."ry

trzech lat) relacji dochod6w bieZ4cych porviQkszonych o wptyrvy rizyskane

ze sprzedaiy maj4tku oraz pomniejszonych o wydatki bieZqce do dochod6rv og6lem.

Sklad Orzekaj4cy podkre3la jednak, 2e ustawowe relacje zostan4 spelnione przy

zaloZeni), 2e sporz4dzone na lata przyszle prognozy oka24 sig trafne. Sklad

Orzekaj4cy wskazuje jednoczednie na bardzo powa:jne konsekwencje niespelnienia

ustawowych wymog6w w tym zakesie - tj. niemoZliwodi uchwalenia budZetu.

Z danych zawafflch w projekcie wynika, 2e dopuszczalny wskaZnik splaty

zobowip,afi okreSlony w art. 243 ustawy, po ul'/zglgdnieniu ustawowych wyl4czeft,

obiiczony w oparciu o plan 3 kwartafu roku poprzedzaj4cego pierwszy rok prognozy

wynosi w 2016 roku 8,95%o natomiast wskaznik planowanej l4cznej kwoty splafy

zobowi4zah ',rynosi w tym roku 7,'72%. W 2017 roku dopuszczalny wskaznik splaty

zobowiqzah okreSlony w art. 243 ustawy, po urvzglgdnieniu ustawowych *yl4czeri

obliczony w oparciu o plan 3 kwanalu roku poprzedzaj4cego pierwszy rok prognozy

wynosi 8,52% a w 2018 roku ksztaltuj e sig on na poziomie 8,67%. Wskainjk

planowanej l4cznej kwoty splaty zobowi4zaf dla tych lat wynosi odpowiednio 7,67vo

oraz 8,30%o. Maj 4c por+y2sze na uwadze Skiad Orzekaj4cy wskazuj e, 2e konieczne jest

stale monitorowanie sytuacji finansowej Miasta ze szczeg6lnym uwzglgdnieniem

indl.widualnego wskaznika zadh)zenia.

Do projektu uchwaly doi4czono wykaz 'rvieloletnich przedsigwzigd, kt6re

Miasto Woclawek zamierza realizowa(, w latach 2016 - 2022. Wykaz ten spelnia

wymogi formalne okreilone w art.226 ust. 3 ustawy.

Zgodnie z art. 229 ustawy wartoSci przyjqte w projekcie WPF winny by6

zgodne z proj ektem budzetu w zakesie rvyniku bud2etu, przychod6w i rozchod6w.

Analiza opiniowanego proj ektu oraz projektu uchwaly budZetor,vej na 2016 rok

wskazuje, iZ w opisyr.vanym zakresie wystgpuje zgodnosi wszystkich wymienionych

element6w.

Pomimo pozl't1+vnej opinii o przedloZonym projekcie uchwaty Sklad

Orzekaj4cy ."vskazuje na kilka niepra.,vidlowoSci, k16re rv jego opinii maj4 charakter



Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Jako pierwszy opiniQ o projekcie uchwafy przedstawil Wiceprzewodn iczEcy Komisji Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta radny Jacek Bulawa informujac, 2e Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2015 r. po dokonanej analizie
projektu uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 -
2028 wydata nastqpujqcq opiniq:
Za udzieleniem pozytywnej opinii nie gtosowal iadnej z czlonk6w Komisji,

Glos6w przeciwnych nie stwierdzono,
Wstrzymalo siq od glosu szeicioro cztonk6w Komisji.

Nastqpnie w imieniu Komisji Rewizyjnej opiniq przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny
Janusz Dqbczyriski, kt6ry wyjaSnil, ie Komisja Rewizyjna Rady Miasta podczas posiedzenia,

kt6re odbylo siq w dniu 26 listopada br. nie podjqla opinii o przedloionym projekcie

uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028.

opiniq Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska przedstawii Przewodniczqcy
Komisji radny Dariusz Jaworski informujqc, i2 czlonkowie Komisji rozpatrzyli oraz pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-
2028 oodczas obrad w dniu 26 listooada br.

Natomiast jak poinformowal Wiceprzewodniczqcy radny Damian Chetminiak Komisja

Porzqdku Prawnego i Publicznego podczas obrad w dniu 25 listopada br. nie wypracowal
opinii o ww. projekcie uchwaty.

Przewodniczaca Komisji Edukacji radna Mariola Gawlowska poinformowal, ie Komisja

Edukacji Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2015 r. udzielila pozytywnej opinii
do projektu uchwafy w sprawie uchwalenia Wieloletnie.i Prognozy Finansowej na lata 2016 -
2028.

Podczas obrad w dniu 25 listopada br. Komisja Zdrowia, Rodziny i

Miasta rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2028. Opiniq w
Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.

W imieniu Komisji Kultury iSportu pozytywna opinie, kt6ra zostata
tej Komisji o ww. projekcie uchwaty przedstawil Przewodniczqcy
tuczak.
Wobec braku dyskusji oraz uwag ze strony radnych do projektu omawianej uchwaly,
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, i2 w zwiqzku z

przyjqciem przez Radq Miasta budietu na rok 2016 wtaz ze zgloszonym wnioskiem
dotyczqcym zmiany tytutu zadania zawartego w dziale 750 rozdziale 75023 uchwaly
budietowej zachodzi potrzeba, aby w WPF dokonai stosownych zmian - dotyczy to zapisu
ze strony nr 5 zalqcznika do ww. uchwaly pn.,, Budowa budynku ad min istracyjnego"
zmienionego w wyniku przyjqtego uprzednio wniosku, kt6rego nazwa musi byf
kompatybilna w WPI i posiadai tytul ,, Rewitalizacja kwartalu od ul. 3 Ma.ia do ul. Tumskiej".
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie zmiany

Opieki Spolecznej Rady

w sprawie uchwalenia
tej sprawie przedstawil

podjqta przez czlonk6w
Komisji radny Krystian



nazwy zadania zapisanego w WPF na lata 2016-2028 o tresci ,,Budowa budynku
ad ministracyjnego" na zadanie o nazwie ,,Rewitalizacja kwartatu od ul. 3 Maja do ul.
Tumskiej".
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za dokonaniem
zaproponowanej zmiany radni opowiedzieli siq jednomy6lnie. Glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly
w sprawie uchwalenia WPF na lata 2OL6-2028 wraz z autopoprawkQ.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za podjQciem uchwaly
opowiedzialo siq 17 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 3 glosach

wstrzymujecym sie.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjQta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 11 do protokolu.

Po przeprowadzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski poinformowal, ie oglasza 15 minutowq przerwQ w obradach.

Przerwa w obradach 15 minut

Wznowienie obrad oo orzerwie.

Ad. 10
Projekt uchwaty zmieniajQcej uchwafq w sprawie podzialu 6rodk6w Pafistwowego
Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek
na realizacjq w 2015 roku zadai na rzecz os6b niepefnosprawnych.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie Pan

Piotr Grudzitiski informujqc, ie w celu zabezpieczenia w najwy2szym stopniu potrzeb
zglaszanych przez osoby niepelnosprawne w zakresie dofinansowania zaopatrzenia w sprzqt
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne iirodki pomocnicze niniejszq uchwalq wnosi siq o
dokonanie przesuniqd na to zadanie Srodk6w Padstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
N iepelnosprawnych pozostajEcych z calkowitego rozliczenia w bie2qcym roku niiej
wymienionych zada6: - przyznanie osobom niepelnosprawnym irodk6w na podjqcia
dziatalno6ci gospodarczej, rolniczej albo na wniesienie wkladu do sp6ldzielni socjalnej, -

dofinansowanie uczestnictwa os6b niepefnosprawnych iich opiekun6w w turnusach
rehabilitacyjnych. Zmiana uchwafy w wy2ej wymienionym zakresie umo2liwi calkowite
wykorzystanie przyznanych przez Zarzqd Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
N iepelnosprawnych Gminie Miasto Wloclawek 6rodk6w na realizacjq w 2015 roku zadafi na
rzecz os6b n iepefnosprawnych. Wobec powyiszego proponuje siq wprowadzenie zmian tj.
przyznanie osobom n iepelnosprawnym Srodk6w na podjqcie dziatalnoici gospodarczej,
rolniczej albo na wniesienie wkladu do sp6ldzielni socjalnej w wysoko(ci - 6O.696,t721.,



dofinansowanie uczestnictwa os6b niepelnosprawnych iich opiekun6w w turnusach
reh abilitacyjnych w wysokoSci - 246.970,00 zt, dofinansowanie zaopatrzenia w sprzqt
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i Srodki pomocnicze przyznane osobom
niepelnosprawnym na podstawie odrqbnych przepis6w w kwocie - 540.014,25 zt.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowata zaproponowany podzial Srodk6w z

PFRON. Opiniq w tej sprawie przedstawil radnym Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz

Nagala.

Wobec braku uwag oraz dyskusji na temat tego punktu porzadku obrad PrzewodniczEcy

Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu

uchwaty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 18 radnych za podjQciem uchwafy
opowiedziafo siq 17 radnych przy braku gfos6w przeciwnych oraz l tlosie wstrzymujecym
siQ.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala- zalqcznik nr 12 do protokolu.

Ad. 11

Projekt uchwafy w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2015 rok,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonai Kierownik Referatu Zdrowia iSpraw Spofecznych
Pan Piotr Bielicki informujqc, ie Obowiqzek prowadzenia przez gminq dzialaf zwiqzanych z

profilaktykq irozwiqzywaniem problem6w alkoholowych zostal nalo2ony ustawE z dnia 26
paidziernika 1982r. o wychowaniu w trzeiwoici i przeciwdziaianiu alkoholizmowi.
Natomiast podstawq do prowadzenia dzialari w zakresie przeciwdziatania narkomanii
stanowiq przepisy zawarte w ustawie z dnia 29 lipca 2005r. o przeciwdziala niu narkomanii.
Powy2sze przepisy nakladajq na samorzqd przyjmowanie corocznie programu profilaktyki i

rozwiqzywania problem6w alkoholowych oraz programu przeciwdziatan ia narkomanii.
Zr6dtem finansowania tych dziata6, zgodnie z art. 18 ustawy o wychowaniu w trzezwosci i

przeciwdzialaniu alkoholizmowi, sA dochody gminy pochodzqce z oplat za wydane

zezwolenia na sprzedai napoj6w alkoholowych. Majec na wzglqdzie wsp6lne ir6dto
finansowania, zbli2ony interdyscyplinarny zakres dzialari, adresat6w planowanych zadafi

oraz kompleksowe podejScie do prowadzenia dzialari o charakterze terapeutycznym,
informacyjno - edukacyjnym i profilaktycznym odnoszqcym siq do przeciwdzialan ia
uzale2nieniom oraz towarzyszEcym im patologiom spolecznym, celowe jest uchwalenie
wsp6lnego Program tworzQcego sp6jnq politykq samorzqdu wobec uzale2nie6 i zwiqzanych z

nimi problem6w spolecznych. Miejski Program Profilaktyki i RozwiQzywania Problem6w



Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2016 rok stanowi kontynuacjQ
dotychczasowych dzialari iinicjatyw podejmowanych przez Gminq Miasto Wfoclawek w
przedmiotowym zakresie. Uwzglqdnia kierunki dzialaf okre6lone w Narodowym Programie
Profilaktyki i Rozwiqzywaniu Problem6w Alkoholowych oraz w Krajowym Programie
Przeciwdziaiania Narkomanii. Opiera siq takie na rekomendacjach i priorytetach
Paristwowej Agencji Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz wytycznych Krajowego
Biura
ds. Przeciwdzialania Narkomanii dotyczqcych realizowania i finansowania gminnych
program6w w przedmiotowym zakresie.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyla oraz jednomyilnie pozytywnie zaopiniowata przedstawiony Miejski Program
Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialan ia Narkomanii na

rok 2016. Opiniq w tej sprawie przedstawil radnym Przewodnicz4cy Komisji radny Tomasz

Nagala.

W dvskusii udziat wzieli:
Radny Dariusz Wesofowski zaproponowal, aby rozwaiyi moiliwo6i zwiQkszenia liczby
sprzeda2y punkt6w alkoholowych. Pan radny poinformowal, ie posiada przygotowane w tej
sprawie uchwafq, poniewa2 istnieje taka potrzeba. Naleiy dai szansQ podmiotom
gospodarczym prowadzqcym dzialalnoii w tej dziedzinie gl6wnie chodzi o sklepy detaliczne.
Pozyskanie koncesji przy obecnej przyjQtej liczbie sprzedaiy punkt6w alkoholowych jest
bardzo trudne. Nie naleiy ponadto uto2samiai zwiqkszenia liczby sprzeda2y punkt6w z

nadu2ywaniem alkoholu przez spoleczefistwo. Ponadto jak dodal Pan radny koncesja

kosztuje obecnie ponad 3 tysiace zlotych, a zatem sE to pokaine i wymierne Srodki
finansowe, kt6re moglyby zasilii do bud2etu miasta. Wobec powyiszego Pan radny poddal
pod rozwagq wprowadzenie zmian do obowiazujacej uchwaly poprzez zwiqkszenia ilo6ci
plac6wek handlowych, w kt6rych sprzedawany jest alkohol.

Wobec braku uwag oraz innych glos6w w dyskusji na temat tego punktu porzAdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie
projektu uchwaly.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 18 radnych za podjqciem uchwaty
radni opowiedzieli sie jednomy6lnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych sig nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostafa
podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa- zalacznik nr 13 do protokolu.

Ad. 12
Projekt uchwafy w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6l i plac6wek
publicznych, plac6wek iszk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6l publicznych z budietu
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miasta Wloclawek oraz tryb i zakresu kontroli prawidlowo5ci pobrania i wykorzystywania
dotacji.

Projekt uchwaty om6wiony zostaf przez Dyrektora Wydziafu Edukacji i Rozwoju
Spolecznego Paniq Agnieszkq Bialopiotrowicz, kt6ra poinformowal, 2e okres
obowiqzywania uchwaly Nr XXXVII/382/09 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 30 grudnia 2009r.
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkolom i plac6wkom publicznym,
plac6wkom iszkolom niepublicznym o uprawnieniach szk6l publicznych z budzetu Miasta
Wloctawek oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowoici ich wykorzystania wraz ze zmianami
wprowadzonymi uchwalami Nr XXVI/180/2012 z dnia 25 wrzeinia 2012r., Nr XxKlll/s4/zot3
z dnia 27 maja 2013r. oraz Nr XLlll/62/2074 z dnia 27 czerwca 2014r. zmieniaj4cymi uchwalQ
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkolom i plac6wkom publicznym,
plac6wkom iszkolom Niepublicznym o uprawnieniach szk6i publicznych z budietu Miasta
Wloclawek oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowo6ci ich wykorzystania, pozwolit na

zweryfikowanie oraz uiciilenie niekt6rych jej postanowiefi, w szczeg6lno5ci dotyczAcych
termin6w rozliczania dotacji przez szkoly i plac6wki publiczne oraz niepubliczne o

uprawnieniach szk6l publicznych, a takie trybu i zakresu kontroli prawidlowoici ich

wykorzystania. Podjgcie niniejszej uchwaty podyktowane jest r6wniei zmianami w ustawie o

systemie o5wiaty w zakresie szk6t i plac6wek publicznych prowadzonych przez inne
jednostki ni2 jednostka samorzqdu terytorialnego oraz plac6wek i szk6l niepublicznych o
uprawnieniach szk6t publicznych prowadzonych przez osoby prawne ifizyczne. W zwiqzku z

powyiszym uchwala ma na celu dostosowanie dotychczasowych uregulowari do
zmienionych przepis6w prawnych, a ponadto doprecyzowanie i usprawnienie zasad

udzielania, rozliczania i kontroli wykorzystania dotacji udzielanych z bud2etu miasta
Wtoclawek.

Ooinie Komisii stalvch Radv Miasta.
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowal Komisja Edukacji Rady Miasta, w
imieniu, kt6rej opinie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Mariola
Gawlowska.

Wobec braku uwag oraz gfos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za podjqciem uchwaly
radni opowiedzieli siq jednomySlnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujacych siQ nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwafa zostala
podjQta przez RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata- zafqcznik nr 14 do protokolu.

Ad. 13
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie wyraienia zgody na ustanowienie
odrqbnej wlasnoici lokalu nr 4A przy ul. Dziewifskiej 13A, z nieruchomo6ci objqtej KW
WL, LW lOOO42773lO, kl6rej Gmina Miasto Wlocfawek jest wspr5lwlaScicielem oraz zbycie



udziafu stanowiqcego wlasnoS6 Gminy Miasto Wfoclawek w nieruchomogci wsp6lnej,
kt6ry fqcznie z udzialami innych wsp6twla5cicieli tej nieruchomoici stanowi lokal
mieszkalny.

Zagadnienie om6wil Dyrektor Wydzialu Gospodarki Miejskiej Pan Roman Stawisifiski, kt6ry
wyjasnit, 2e Uchwafq nr XXV|ll/218/2012 z dnia 10 grudnia 2012 r. Rada Miasta Wloclawek w
$ 1 wyrazila zgodq na ustanowienie odrqbnej wtasno5ci lokalu mieszkalnego nr 4A
potoionego we Wloclawku przy ul. Dziewiriskiej 13A, z nieruchomoici objetej KW WL,

tW /00042773/O, kt6rej Gmina Miasto Wloclawek jest wsp6lwla6cicielem wraz z

wlaicicielami wyodrqbnionych z tej nieruchomoici lokali, dla kt6rych przedmiotowa
nieruchomoid - wyodrqbniony lokal - jest nieruchomo5ciq wsp6lnq. W 5 2 ww. uchwafy
Rada Miasta Wloclawek wyrazila zgodq na zbycie udzialu stanowiacego wlasnodi Gminy
Miasto Wlocfawek w wysoko6ci 223/6223 w nieruchomo6ci wsp6lnej przy ul. Dziewifskiej
13A, kt6ry lqcznie z udzialami innych wsp6lwlaScicieli tej nieruchomoici stanowi podstawq
wyodrqbnienia lokalu mieszkalnego nr 44 z przynale2nq mu czq5ciq gruntu, na rzecz

dotychczasowego najemcy - nabywcy - lokalu, za cene ustalonE przez rzeczoznawce. Przy

sprzedaiy lokalu nr 44 wraz z udziatem w prawie do wiasnoici nieruchomoici wsp6lnej
igruntu w wysokoSci 223/6223, udzial Gminy Miasto Wloclawek, jako czlonka wsp6lnoty
mieszkaniowej, uleglby zmianie z 2772/6223 i wyni6sfby 2549 /6223.Uchwalq nr
XXXVII/133/2013 z dnia 25 listopada 2013 r. zmieniony zostal $ 2 ww. uchwaly, z uwagi na

fakt, ii do wyliczenia udzial6w w nieruchomoici wsp6lnej Dziewiriska 13A nale2alo

uwzglqdnii zestawienie, w kt6rym ujQty zostal r6wnie2 lokal strychowy stanowiqcy wlasnoSi
wsp6lnoty mieszkaniowej, zaadaptowany w 1995 roku na lokal mieszkalny nr,9. Wobec
czego udzial Gminy Miasto Wloclawek w nieruchomo6ci wsp6lnej Dziewi6ska 13A, zgodnie z

tym zestawieniem, wyni6sl 2271/664t. Przy sprzedaiy lokalu nr 44 wraz z udzialem w
prawie do wlasnoici nieruchomoici wsp6lnej igruntu w wysoko5ci 77t/6647, udzial Gminy
Miasto Wloclawek, jako cztonka wsp6lnoty mieszkaniowej, uleglby zmianie z 227t1664I i

wyni6slby 27OO/6641, Na podstawie sporzqdzonej 6 lipca 2015 r. kompleksowej
inwentaryzacji budynku wraz z wyliczeniem udzial6w wlaicicieli wszystkich lokali w
nieruchomo6ci wsp6lnej, sporzAdzonej na zlecenie wsp6lnoty mieszkaniowej, zmianie ulegla
powierzchnia uiytkowa niekt6rych lokali, wobec czego zmienily siq udziaty wlaScicieli w
nieruchomoici wsp6lnej. Udzial Gminy Miasto Wloclawek zgodnie z tym zestawieniem
wynosi 2277/6667. W efekcie sprzeda2y lokalu nr 4A wraz z udziatem w prawie do
wfasno6ci nieruchomo6ci wsp6lnej i gruntu w wysokoSci 177/6667, udzial Gminy Miasto
Wfociawek, jako czfonka wsp6lnoty mieszkaniowej, ulegnie zmianie iwyniesie 2tOO/6667.
Wplata dokonana przez kupujqcego udzial stanowiQcy wtasno6d Gminy Miasto Wtoclawek,
zasili konto wsp6lnoty mieszkaniowej, tj. zar6wno Gminq Miasto Wloctawek, jako
wlaiciciela niewyodrebnionych lokali oraz wla6cicieli lokali jui wyodrqbnionych. Wskutek
zmniejszenia udzialu Gminy Miasto Wtoclawek we Wsp6lnocie Mieszkaniowej Dziewiiska
13A, zmniejszeniu ulegnq optaty GMW na utrzymanie czq6ci wsp6lnej nieruchomoici,
tj. optata eksploatacyjna, opfata z tytulu funduszu remontowego.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
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Projekt uchwaly rozpatrzyla Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6ra w
wyniku przeprowadzonej analizy podjqla pozytywnq opiniq o przedlo2onej uchwale. Opiniq
w tej sprawie Radzie Miasta przedstawif Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.
Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny jaroslaw

Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za podjQciem uchwaly
radni opowiedzieli siq jednomySlnie. Gfos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwafa zostala
podjqta przez RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu,

Uchwata- zalqcznik nr 15 do protokofu.

Ad. 14
Projekt uchwa\ zmieniajqcej uchwalQ w sprawie utworzenia jednostki budietowej pn,

Administracja Zasob6w Komunalnych we Wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal r6wnie2 Dyrektor Wydzialu Gospodarki
Miejskiej Pan Roman Stawisifski informujqc, ie w zwi4zku z powierzeniem Miejskiemu
Zarzqdowi Uslug Komunalnych i Dr6g zada6 z zakresu administrowania i utrzymania
cmentarzy komunalnych Gminy Miasto Wloclawek koniecznym jest dostosowanie zapis6w
statutu AZK do faktycznego zakresu zadad realizowanych przez jednostkQ od dnia 1 stycznia
2016 r. Majqc na uwadze powy2sze naleiy stwierdzii, ie podjqcie przedmiotowej uchwaty
jest uzasadn ione.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6ra w
wyniku przeprowadzonej analizy wypracowala pozytywnq opinie o przedloionej uchwale.
Opiniq w tej sprawie Radzie Miasta przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz
Jaworski.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za podjqciem uchwaly
radni opowiedzieli siq jednomy5lnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjQta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu,

Uchwata- zalqcznik nr 16 do protokolu.

Ad. 15
Projekt uchwaly w sprawie powofania komisji dorainej do dokonania zniszczenia zgfoszeri
kandydat6w na lawnikr5w.



Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski, kt6ry poinformowal, 2e zgodnie z 5 93 ust 1. Statutu Miasta Wloctawek do
wykonywania okre6lonych zadari Rada powywotuje komisje doraine, okre5lajqc w uchwale ich

sklad, zakres dzialania, a takie czas, na kt6ry zostaje powotana. Podjqcie uchwaly pozwoli na

powofanie komisji, kt6rej zadaniem bqdzie dokonanie protokolarnego, fizycznego zniszczenia
zgloszefi kandydat6w na lawnik6w, kt6rzy nie zostali wybrani w wyborach lawnik6w na

kadencjq od 2016 r. do 2019 r., a kt6re nie zostaly odebrane w terminie 60 dni od dnia
wybor6w, zgodnie z 5 5 ust. 2 rozporzqdzenia Ministra Sprawiedliwo6ci z dnia 9 czerwca 2011
r. w sprawie sposobu postQpowania z dokumentami zto2onymi radom gmin przy zgfaszaniu
kandydat6w na lawnik6w oraz wzoru karty zgioszenia. Majqc na wzglqdzie powyisze,

zasadnym jest podjQcie przedmiotowej uchwaty.

Opinie Komisii statvch Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaty rozpatrzyta oraz jednomyilnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego, z kt6rej tre6ciq zapoznala Radq Miasta
PrzewodniczAca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Wobec braku dyskusji oraz uwag w sprawie przedmiotowego zagadnienia Przewodniczqcy
Rady Miasta poprosil radnych o zglaszanie kandydatur do sktadu komisji dorainej.

Radny Janusz Dqbczyfski zaproponowal, aby zadanie dokonania zniszczenia zgfoszed
kandydat6w na fawnik6w powierzyd czlonkom Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego
wzorem lat ubieglych.
Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych dla propozycji zio2onej przez radnego Janusza

Dqbczyriskiego, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w sklad Komisji Porzqdku
Prawnego i Publicznego wchodzi 5 radnych, udzial w komisji wymaga zgody radnego, a w
zwiqzku z nieobecno6ciq radnego - czfonka Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego naleiy
wybrai 1 osobq z podr6d radnych do skladu Komisji.
Radny Janusz Dqbczyriski zgtosil w miejsce nieobecnego radnego - czionka Komisji Porzqdku
Prawnego iPublicznego do prac w komisji radnego Dariusza Wesolowskiego. Po wyraieniu
zgody przez wszystkich radnych - kandydat6w do sktadu komisji dorainej, Przewodniczqcy
Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, ii w sklad komisji dorainej do

dokonania zniszczenia zgfosze6 kandydat6w na fawnik6w zaproponowani zostali: radny
Damian Chefminiak, radny Janusz Dqbczyriski, radny Dariusz Jaworski, radny Dariusz
Wesolowski oraz radna Katarzyna Zarqbska.

Wobec braku uwag oraz innych propozycji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly z ww, skladem osobowym komisji dorainej.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za podjQciem uchwaty
radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w wstrzymujqcych siq oraz przeciwnych nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu,
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Uchwata - zalqcznik 17 do protokolu.

Ad. 16
Projekt uchwaly w sprawie powolania Zespofu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w
do Sqdu OkrQgowego we Wloclawku na kadencjq 2016-2019, zgfoszonych w wyborach

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski informujq,2e Stosownie do postanowiei ustawy - Prawo o ustroju sEd6w
powszechnych, tawnik6w do sqd6w okrqgowych oraz sqd6w rejonowych wybierajq rady
gmin, kt6rych obszar objqty jest wfaSciwoSciq tych sEd6w w gtosowaniu tajnym.
Przed przystepieniem do wybor6w rada powotuje zesp6l, kt6ry przedstawi na sesji swojq
opiniQ o zgloszonych kandydatach w szczeg6lnoSci w zakresie spefnienia przez nich
wymog6w okreSlonych w ustawie.

Opinie Komisii staivch Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego, z

Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowala
kt6rej tre6ciq zapoznala RadQ Miasta

W zwiqzku z brakiem glos6w w dyskusji na temat omawianego zagadnienia Przewodniczqcy
Rady Miasta zaproponowal, aby osoby wchodzqce w sklad komisji dorainej, kt6ra zostaia
powofana w poprzednim punkcie porzqdku obrad byly r6wniei czlonkami zespolu, o kt6rym
mowa w omawianej uchwale.
Wobec nie zgloszenia innych kandydatur, a takie sprzeciwu ze strony radnych na zgtoszonq
propozycje oraz wyra2enie zgody przez radnych proponowanych w sktad zespofu
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie poddaje pod glosowanie powolanie Zespofu
ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wlocfawku na kadenc;q
2O76-2OL9, zgtoszonych w wyborach uzupelniajEcych w sktadzie: radny Damian Chetminiak,
radny Janusz Dqbczyriski, radny Dariusz Jaworski, radny Dariusz Wesolowski oraz raona
Katarzyna Zarqbska.

Wobec braku uwag oraz innych propozycji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwafy z ww. skladem osobowym komisji dorainej.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 21 radnych za podjQciem uchwaly
radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w wstrzymujqcych siq oraz przeciwnych nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowaf, ie uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwafa - zafqcznik L8 do protokotu.

Ad. L7
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Projekt uchwaty w sprawie zasiegniQcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji
o kandydatach na fawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku, zgloszonych w
wyborach uzu pelniajqcych.

Podobnie jak uprzednio wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Rady
Miasta radny Jarosfaw Chmielewski, kt6ry wyjainil, ie Ustawa - Prawo o ustroju sqd6w
powszechnych w art. 162 5 9 wskazuje Radq Gminy, jako organ zasiqgajqcy od Komendanta
Wojew6dzkiego Policji informacji o kandydatach na iawnik6w. Informacjq o kandydacie
uzyskuje siq isporzqdza na zasadach okre6lonych dla informacji o kandydacie do objqcia
stanowiska sqdziowskiego. Majac na wzglqdzie powyZsze postanowienia w drodze niniejszej
uchwaly Rada Miasta Wloctawek postanowita wystqpii o wydanie stosownych opinii.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwafy rozpatrzyla oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego, z kt6rej tregciq zapoznala Radq Miasta
PrzewodniczEca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Wobec braku gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski
poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 czlonk6w Rady Miasta, za
podjqciem uchwaty radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwafa zostala podjeta pnez Rade Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zaiqcznik nr 19 do protokotu.

Ad. 18

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani
Prezydenta Miasta Wloclawek.

na dzialalnose

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ii przedmiotowe
zagadnienie rozpatrywala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej w zwiazku z tym
poprosil o przedstawienie wypracowanego stanowiska oraz opinii o przedfo2onym projekcie
uchwaiy jej Przewod niczqcego Pana radnego Tomasza Nagalq.

Przewodniczqcy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej radny Tomasz Nagala
poinformowal Rade Miasta,2e w oparciu o 0 86 ust. l pkt 3 Statutu Miasta Wioclawek,
Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej Rady Miasta Wloclawek podczas obrad w
dniach 15 wrze(nia oraz 7 grudnia 2015 r. dokonala analizy skargi zloionej przez PaniE

z dnia 29 lipca 2015 r. na dziaialnoid Prezydenta Miasta Wtoclawek w
zwiqzku z przeprowadzen iem procedury konkursowej na stanowisko dyrektora Miejskiego
Oirodka Pomocy Rodzinie we Wlocfawku, z naruszeniem przepis6w ustawy z dnia 12 marca
2004 roku o pomocy spolecznej oraz innych przepis6w obowiqzujqcych w tym zakresie.
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Po zapoznaniu siq ze zgromadzonym materialem w przedmiotowej sprawie - tj. zakresem
czynnosci Pana Piotra Grudziriskiego z dnia 31 grudnia 2009 r., stanowiskiem Prezydenta
Miasta Wloclawek z dnia 04 wrzeinia 2075 r. oraz opiniE Ministerstwa Pracy i Politvki
Spotecznej z dnia 3 listopad a 2OtS r., Komisja stwierdza, co nastqpuje:
W zwiqzku z wakatem na stanowisku Dyrektora Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we
Wioclawku, Prezydent Miasta Wtoclawek oglosif konkurs na to stanowisko. W ogtoszeniu
wskazano,2e osoby ubiegajqce sie o zatrudnienie na stanowisko Dyrektora w zakresie
kwalifikacji winny posiadai wyksztafcenie wyisze magisterskie, co najmniej 3 - letni sta2
pracy w pomocy spofecznej oraz specjalizacjq z zakresu organizacji pomocy spofecznej. W
wyniku ogtoszonego naboru do Urzqdu Miasta Wloclawek wptynqly 2 aplikacje na to
stanowisko. Powotana przez Prezydenta Miasta Wloclawek komisja dokonaia oceny
formalnej zlo2onych aplikacji i zakwalifikowala do czqici ustnej postqpowania jednego
kandydata Pana Piotra Grudziriskiego. Pan Piotr Grudziriski dokumentujqc swoje kwalifikacje
przedlo2yl: na okolicznold posiadania wyksztatcenia wy2szego magisterskiego - dyplom
ukoriczenia studi6w wyZszych w Szkole Wyiszej im. Pawla Wlodkowica w Ptocku, Wydzial
Administracji, na okolicznoSd posiadania specjalizacji z zakresu organizacji pomocy
spofecznej - dyplom uzyskania specjalizacji z zakresu organizacji pomocy spotecznej, na

okolicznoii 3 - letniego staiu pracy w pomocy spofecznej - za6wiadczenie z dnia 27 maja
2015 r. potwierdzajqce zatrudnienie w Miejskim Oirodku Pomocy Rodzinie we Wfoctawku
od dnia 15 lipca 2008 r. oraz zakres czynnodci z dnia 31 grudnia 2009 r. potwierdzajEcy
wykonywanie zadad okreSlonych przedmiotowo ustawE o pomocy spofecznej. MajEc na

uwadze stanowisko doktryny dotyczqce stosowania art. 122 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.
o pomocy spolecznej, wskazujqce, i2 przez sta2 pracy w pomocy spolecznej naleiy rozumiet
wykonywanie zadari zwiqzanych z zakresem przedmiotowym ustawy o pomocy spolecznej
na stanowiskach okre6lonych w umowie o pracq w jednostkach organizacyjnych pomocy
spoiecznej, w urzqdach administracji publicznej, jak r6wnie2 innych podmiotach, kt6rych
statutowym zakresem dziafania jest realizacja zada6 w sferze pomocy spolecznej, komisja
konkursowa powolana przez Prezydenta Miasta Wtoctawek pozytywnie ocenita kwalifikacje
Pana Piotra Grudzi6skiego do zajmowania stanowiska Dyrektora MOPR.

Jednak2e, celem dokladnego wyja6nienia zarzutu strony skariqcej, podnoszqcei brak
kwalifikacji Pana Piotra Grudziiskiego na stanowisku Dyrektora MOPR w zwiqzku z

nieposiadaniem 3 - letniego sta2u pracy w pomocy spolecznej, do czego zobowiqzuje art.
122 ustawy o pomocy spolecznej, Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej podczas

obrad w dniu 15 wrze6nia 2015 r. dodatkowo podjQla wniosek skierowany do Prezydenta
Miasta Wfoclawek o wystqpienie do Ministerstwa Pracy iPolityki Spolecznej z proibq o
interpretacjQ prawna ww. zakresie. Ministerstwo w pilmie znak: DPS.1.5111.388.2015.At z
dnia 03 listopada 2015 r. wyja6nito, i2 zgodnie z art. !27 ust. 1 ustawy o pomocy spolecznej
osoby kierujqce jednostkami organizacyjnymi pomocy spotecznej sq obowiqzane posiadai,
co najmniej 3 - letni sta2 pracy w pomocy spotecznej oraz specjalizacje z zakresu organizacji
pomocy spolecznej. Ponadto wskazato, i2 kwestia sta2u pracy w pomocy spolecznej byla
wielokrotnie przedmiotem interpretacji organ6w administracji publicznej i sad6w
admin istracyjnych. Mimo braku definicji ustawowej, ,,staiu pracy w pomocy spolecznej"
uznaje siq, i2 pod tym pojqciem naleiy rozumied okres zatrudnienia w jednostkach
organizacyjnych pomocy spotecznej, kt6rych katalog zawarto w art.6 pkt.5 ustawy o
pomocy spolecznej, w organizacjach pozarzqdowych dzialajqcych w obszarze pomocy
spolecznej, w wydziale polityki spotecznej urzqdu wojew6dzkiego realizujqcych zadania z
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ustawy o pomocy spolecznej. Swiadczenie pracy w pomocy spotecznej zwiazane jest Scisle z

wykonywaniem zada6 okreslonych w ustawie o pomocy spolecznej. Ministerstwo Pracy i

Polityki Spolecznej stwierdziio ponadto, i2 jeieli osoba aplikujqca na stanowisko dyrektora
jednostki organizacyjnej pomocy spofecznej w6r6d swoich dotychczasowych zadai
realizowata r6wniei zadanie bqdi zadania z pomocy spolecznej, o jakich mowa w rozdziale 2

Dzialu I ustawy o pomocy spolecznej, to nale2y uznae, i2 spefnia wym6g z art. 722 ustawy o
pomocy spotecznej. Zatem biorac pod uwagq, i2 Pan Piotr Grudzi6ski zgodnie ze wskazanymi
w pkt.9, 10 i 11 zakresu czynnosci z dnia 31 grudnia 2009 r. obowiqzkami realizowal zadania
pomocy spofecznej wskazane w art. 17 ust. 1 pkt. 1, 2 i 17 ustawy o pomocy spolecznej, tym
samym zdaniem Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej Rady Miasta Wloclawek
spelnia wym69 z aft. 122 ustawy o pomocy spofecznej. Wobec powyiszego Komisja Zdrowia,
Rodziny i Opieki Spolecznej stwierdziia, i2 zarzuty podnoszone przez stronq skarZEce nie
znajdujq uzasadnienia iuznala skargq za bezzasadnq.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta

Jak poinformowat Przewodniczqcy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej podczas

obrad w dniu 28 grudnia br. czlonkowie Komisji rozpatrzyli oraz jednomyllnie pozytywnie
zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwaty w sprawie om6wionego uprzednio
zagadnienia.

Wobec braku glos6w w dyskusji oraz uwag i zapytari ze strony radnych Przewodniczqcy Rady
Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie ww. uchwaty
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 21 czfonk6w Rady Miasta, za
podjeciem uchwaty opowiedziafo sie 19 radnych, wobec braku glos6w przeciwnych oraz 2
glosach wstrzymujqcych siq.
Wobec powyiszeto PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 20 do protokolu.

Ad. 19
Projekt uchwaty w sprawie podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr
XllllLt0lz0ti Rady Miasta Wloclawek z dnia 3O listopada 2015 r. w sprawie rozpatrzenia
skargieanafnadzia|a|no5dPrezydentaMiastaw|oc|awek.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, i2 przedmiotowe
zagadnienie rozpatrywala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska w zwiqzku z

tym poprosit o przedstawienie wypracowanego stanowiska oraz opinii o przedloionym
projekcie uchwaty jej Przewod niczqcego Pana radnego Dariusza Jaworskiego.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Jrodowiska radny Dariusz
Jaworski poinformowat, 2e w dniu 10 listopada 2015 r. pan E rto:yt
skargq na dzialalnoid Prezydenta Miasta Wfoclawek do Regionalnej lzby Obrachunkowej w
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Bydgoszczy, Zesp6l we Wlocfawku. Dziafajac na podstawie art. 231 w zwiqzku z art. 229 pkt
3 ustawy Kodeks postepowania ad ministracyjnego Regionalna lzba Obrachunkowa
przekazala przedmiotowq skargq celem rozpatrzenia przez Rade Miasta Wloctawek. Ww.
korespondencja wplynqia do organu w dniu 1 grudnia 2015 r. Zarzutv zawarte w skardze
dotyczE wskazania pracownik6w personalnie odpowiedzialnych w zwiqzku z prowadzonym
postepowaniem ad m in istracyjnym dotyczqcym oplaty adiacenckiej z tytulu wzrostu wartoici
nieruchomo6ci zlokalizowanej prty ul. I we Wlocfawku. Ww. skarga byta
przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska w dniu 16 grudnia
2015 r. Analiza tre6ci skargi wskazuje,2e nie zawiera ona nowych okoliczno(ci w stosunku do
poprzednio wniesionej skargi z dnia 29 maja 2015 r. na dzialalnoii Prezydenta Miasta
Wtoclawek, kt6ra zostala rozpatrzona przez Radg Miasta Wloclawek na sesji w dniu 30
listopada 2015 r. W przedmiotowej kwestii Rada Miasta Wfoclawek podjqia Uchwale Nr
x|||/t!o/2otswsprawierozpatrzeniaskargieanafnadzia|alno3i
Prezydenta Miasta Wtoclawek, w kt6rej uznala ztoionq skargQ za bezzasadnq. O stanowisku
Rady oraz o jego uzasadnieniu Skariqcy zostal pisemnie poinformowany. W zwiqzku z

powyiszym zastosowai nale2y art. 239 k.p.a., zgodnie, z kt6rym w przypadku, gdy skarga, w
wyniku jej rozpatrzenia, zostala uznana za bezzasadna ijej bezzasadno6i wykazano w
odpowiedzi na skargq, a skar2qcy ponowil skargq bez wskazania nowych okolicznodci -
organ wfasciwy do jej rozpatrzenia mo2e podtrzymai swoje poprzednie stanowisko z

odpowiedniQ adnotacjA w aktach, bez zawiadamiania skariqcego. Majqc na wzglqdzie treSi
przywoianego przepisu, wskazad nale2y,2e podtrzymanie poprzedniego stanowiska przez
Rade Miasta Wloclawek, - jako organu wfaSciwego do rozpatrzenia skargi na podstawie art.
229 pkt 3 k.p.a. powinno byi wyraione przez ten organ. W przypadku Rady Miasta
Wtoclawek, jako organu o charakterze kolegialnym iwieloosobowym - formq dzialania in
gremio jest podejmowanie uchwal, stqd podtrzymanie przez Radq poprzedniego stanowiska
w sprawie skargi wymaga podjqcia uchwafy.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska, z kt6rej treicia zapoznal Rade Miasta
Przewodniczqcy Komis.ji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal radnych, 2e
wplynqlo do Rady Miasta pismo p.n" E wnioskujqcego o
wytqczenie radnego Pana Andrzeja Paluckiego z postepowania w toczqcej siq sprawie z

uwagi na fakt,2e w okresie, kt6rego dotyczy skarga radny Pan Andrzej Paiucki sprawowal
urzEd Prezydenta Miasta. A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta zaproponowal, aby radny
nie bral udzialu w gtosowaniach nad projektami uchwal, kt6re majq zwiqzek z toczEcE siq
sprawq wniesionQ przez Pa na . Przewodniczqcy Rady Miasta
poinformowal tak2e, ie Pan wnosi tak2e o zagwarantowanie ochrony
swoich danych osobowych w oparciu o ustawq. o ochronie danych osobowych. Jak wyja5nil
Przewodniczqcy Rady - organ, jakim jest Rada Miasta w iadnym wypadku nie dopuszcza do
naruszenia danych osobowych osoby skar2qcej a zatem nie pozostaje r6wnie2 w
sprzeczno5ci do ustawy o ochronie danych osobowych.
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Wobec braku dyskusji oraz uwag do procedowanego zagadnienia Przewodniczqcy Rady
Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddaf pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 czfonk6w RadV Miasta, za
podjqciem uchwafy opowiedzialo siq 17 radnych, wobec braku glos6w przeciwnych oraz 1
glosie wstrzymujqcym siq. Jeden radny nie bral udzialu w glosowaniu.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu,

Uchwala - zalqcznik nr 21 do protokofu.

Ad.20
Projekt uchwaiy w sprawie nie uwzglqdnienia wniosku Pana M.G. o przeprowadzenie
przez Radg Miasta Wfocfawek kontroli z realizacji Uchwaty Nr V/10/2015.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, ie w dniu 10
listopada 2015 r. do Rady Miasta Wtoctawek wplynql wniosek zlo2ony przez R"n. f
I o przeprowadzenie kontroli z realizacji przez Prezydenta Miasta Uchwary
Nr V/10/2015 z dnia 9 lutego 2015 r. w sprawie przekazania skargi.
Na wstqpie naleiy wskazai, ii organy jednostek samorzqdu terytorialnego wykonujqce
zadania z zakresu administracji publicznej winny podejmowai dzialania na podstawie iw
granicach prawa. W my6l postanowied art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o
samorzqdzie gminnym organem stanowiEcym i kontrolnym jest rada gminy, do kt6rej zadari
nale2y m. in. kontrola dziaialnoici w6jta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz
jednostek pomocniczych gminy. Rada gminy sprawuje funkcjq kontrolnq w granicach
okre5lonych przepisami prawa i za pomocQ 6rodk6w przewidzianych w tych przepisach. W
tym miejscu naleiy zaznaczyi,2e przypisany radzie gminy zakres konkretnych uprawniefi
jest uwarunkowany okredlonq ustrojowo funkcjq kontrolnE. Rada gminy nie jest organem
nadzoru, kt6ry ma prawo nakladai obowiqzek okre(lonego dziatania, bqdi zaniechania (vide
rozstrzygniQcie nadzorcze wojewody 6wiqtokrzyskiego z dnia 12 paldziernika 2009 r. znak:
PN K.l-0911/161/09). Biorqc pod uwagq wymienione unormowania prawne na uwagq
zasluguje fakt, ii Prezydent Miasta Wfoctawek ww. uchwatq wykonal. W drodze
korespondencji znak: OP1K.8OM.1510.18.2015 r. z dnia 10 marca 2015 r., poinformowaf
skariqcego o sposobie rozpatrzenia przekazanej przez Radq Miasta Wlocfawek skargi.
Wynikiem niezadowolenia p"n. E ze sposobu wykonania uchwaly
przez Prezydenta Miasta Wloclawek byla kolejna skarga wniesiona w dniu l czerwca 2015 r.,
kt6ra po przeprowadzeniu postepowania wyjaSniajqcego Rada Miasta W.toclawek w drodze
Uchwaly Nr Xlll/110/2015 z dnia 30 listopada 2015 r. uznala za bezzasadnq. Jak podniesiono
w uzasadnieniu do ww. uchwafy skariEcy posiadat wiedzq o bie2qcym toku realizowanej
sprawy oraz o jej prowadzqcym, jak r6wniei podpisujqcych decyzje administracyjne w
prowadzonych postQpowaniach. Zatem nie wystEpiiy okolicznoici do ponownego
wskazywania ww. os6b. Dlatego tei zarzuty pana 

- 

zawarte w
skardze nte znalazly uzasadn ienia.sr(ardze nre z1gE4y,!ig!gq!!!Ir!a. Reasumujqc powy2sze slusznym jest nie uwzglgdnienie
wniosku p.n. Eo przeprowadzenie przez Rade Miasta Wlocfawer
kontroli z realizacji przez Prezydenta Miasta Wtocfawek Uchwaty Nr V/10/2015 z dnia 9
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lutego 2015 r. w sprawie przekazania skargi, poniewa2, jak wykazano powyiszej uchwala
Miasta wvkonana, a Rada w drodze Uchwaly Nr Xlll/110/2015 zzostala przez Prezydenta

dnia 30 listooada 2015 r. potwierdzila zasad noSi jej wykonania.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska, z kt6rej tre6ciq zapoznal Radq Miasta
PrzewodniczEcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Wobec braku dyskusji oraz uwag do procedowanego zagadnienia Przewodniczqcy Rady
Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 21 czfonk6w Rady Miasta, za

podjgciem uchwaly opowiedzialo siQ 20 radnych, wobec braku glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujQcych siq, Jeden radny nie bral udzialu w glosowaniu.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwafa zostafa podjQta przez Rade Miasta Wfoclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 22 do protokolu.

Ad.21
Projekt uchwaty w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we
Wloctawku, ul. Wojska Polskiego 27.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwafy dokonala Dyrektor Wydzialu
Edukacji iRozwoju Spolecznego Pani Agnieszka Bialopiotrowicz informujqc,2e majqc na
wzglqdzie zmniejszajQce siq liczbq dzieci imlodzieiy oraz mo2liwoici finansowe Miasta,
zasadnym jest podjqcie odpowiednich krok6w w celu racjonalizacji sieci szk6l. Ni2

demograficzny powoduje,2e budynki szkolne pustoszeja, nie sa wykorzystywane w petnym
zakresie, co generuje zbqdne koszty. Na potrzebq dokonania zmian restru ktu ryzacyj nych w
dobie nadchodzAcego niiu demograficznego wskazywata Uchwata Nr 2/XVlll/2004 Rady
Miasta Wloclawek z dnia 30 stycznia 2004 roku w sprawie przyjqcia zaloieri do
reorganizacji sieci szk6l iplac6wek prowadzonych przez Miasto Wfoclawek, komisja ds.
racjonalizacji sieci szk6f i plac6wek o5wiatowych powotana Zarzqdzeniem Nr 96/2007
Prezydenta Miasta Wloclawek z dnia 22 maja 2OO7r. oraz Zesp6l ds. optymalizacji o(wiaty
Miasta Wioctawek powoiany Zarzqdzeniem Nr 72/2074 Prezydenta Miasta Wtoctawek z

dnia 10 stycznia 2014r. Na przestrzeni lat ni2 demograficzny w pozostalych gimnazjach nie
zawaiyf na ich funkcjonowaniu w tak duiym stopniu, jak na Gimnazjum nr 9 im. Oskara
Kolberga, gdzie obserwuje siq najwiqkszy spadek liczby uczni6w. Siei gimnazj6w
prowadzonych przez Gminq Miasto Wloclawek jest uzupelniana przez gimnazja publiczne i

niepubliczne prowadzone przez inne organy, do kt6rych tqcznie uczeszcza w roku szkolnym
2075/ZOt6 - 506 uczni6w. ZnaczEca liczba uczni6w realizuje obowiqzek szkolny w szkolach
zgodnie z wyborem rodzic6w, a nie w szkole obwodowej. Aktualna struktura
demograficzna w obwodach szk6t wedlug rocznik6w dzieci zameldowanych na
poszczeg6lnych ulicach, a stan organizacyjny szk6t obwodowych potwierdza ten fakt, co
jest najbardziej widoczne na poziomie gimnazj6w. Procentowy udzial uczni6w z obwodu w
stanie organizacyjnym szk6l jest bardzo zr6inicowany, np. do Gimnazjum nr 9 im. Oskara
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Kolberga uczeszcza 87 uczni6w (w tym 11 uczni6w w oddziale przysposabiajqcym do pracy)

zamieszkujqcych w obwodzie tj. LL,4% (kl. | -74,8%, kl. X-77,8%, kl. 18,8-%) . Projekt
Uchwaly w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wloclawku
przy ul. Wojska Polskiego 27, uzasadniony jest slabnEcym z roku na rok zainteresowa niem
szkofq w Srodowisku oraz systematycznie zmniejszajqcq siq liczbq kandydat6w do klasy
pierwszej. Preferenc.je wyboru innych szk6l przez uczni6w zamieszkalych w rejonie
Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga wskazujq w pierwszej kolejno6ci na Gimnazjum nr 14

- 64 uczni6w, a nastqpnie Gimnazjum 4 - 20 uczni6w, Gimnazjum im. Ks. J. Dlugosza - 19

uczni6w, Gimnazjum Akademickie - 13 uczni6w, Gimnazjum nr 5 - 11 uczni6w. Pojedynczy
uczniowie uczqszczajq do innych gimnazj6w we Wioctawku. W przypadku likwidacji
Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga proponuje siq wtqczyi jego dotychczasowy obw6d do
obwodu Gimnazjum Nr 14, ul. Plac Staszica 1. Baza dydaktyczna Gimnazjum nr 14 jest
wystarczajqca dla prawidtowego funkcjonowania obydwu plac6wek po uwzglqdnieniu
demografii wynikajqcej z nowego obwodu. Zmiana obwodu Gimnazjum nr 14 nie pociqgnie
za sobq dodatkowych wydatk6w zwiEzanych z utrzymaniem obiekt6w. Kadra pedagogiczna
zatrudniona w Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga skorzysta z moiliwo6ci i uprawnieh
wynikajqcych z ustawy Karta Nauczyciela. Budynek przy ul. Wojska Polskiego 27,
posiadajqcy 16 sal dydaktycznych (w tym 6 n iewykorzystywanych ), bibliotekQ,
Swietlicq/stof6wkq, salq gimnastyczna duiq, maiq oraz silowniq, 6 pomieszczeh

ad ministracyjno-biurowych i gabinet medyczny, jest nieracjonalnie wykorzystany biorqc
r6wnie2 pod uwagq wolne przestrzenie w budynku Gimnazjum nr 14. Budynek szkoly, po

zlikwidowanym gimnazjum zostanie przeznaczony na inne cele oiwiatowe. Zgodnie z art.
5c pkt 1 ustawy z dnia 7 wrzeinia 1991r o systemie oiwiaty kompetencje organu
prowadzqcego okre5lone w art.59 ust 1 tejie ustawy przypisane sE odpowiednio radzie
gminy, radzie powiatu, sejmikowi wojew6dztwa. W zwiazku z tym niezbqdne jest podjqcie
przez Radq Miasta Wloctawek uchwaty o zamiarze likwidacji szkofy, w terminie
umoiliwiajqcym przekazanie treSci tej uchwaty.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Projekt uchwafy zostal poddany analizie przez czlonk6w Komisji Edukacji podczas obrad w
dniu 28 grudnia 2015 roku. Po jego rozpatrzeniu Komisja wypracowala pozytywnA opiniq o
projekcie uchwala, kt6rE przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Mariola
Gawtowska.

W dvskusii nad proiektem uchwaiv udzial wzieli:
Radny Dariusz Wesolowski stwierdzil, ii plac6wka szkolna znalazta siq w trudnej sytuacji, o
czym Swiadczy obecny ni2u demograficzny oraz nieublagalne wskainiki ekonomiczne.
Niemniej jednak Pan radny przypomnial sytuacje z poprzedniej kadencji, gdy likwidowano
plac6wki szkolne, co powodowalo pikiety przed Urzqdem Miasta i gtoSne protesty
wszystkich zainteresowanych w tym takie radnych Platformy Obywatelskiej i Prawa i

SprawiedliwoSci , kt6rzy podczas obrad sesyjnych krytykowali tego rodzaju dzialania.
Potrzeba zamkniqcia plac6wki oSwiatowej spotkala sig ze zrozumieniem radnych Sojuszu
Lewicy Demokratycznej w poprzedniej kadencji jak r6wniei iw obecnej gdy2 jest taka
potrzeba a sytuacja przemawia sama za siebie. W plac6wce szkolnej, kt6rej likwidacja odbiia
siq szerokim echem iwzbudzila w6r6d opozycyjnych radnych wiele niepotrzebnych emocji
istnieje obecnie odnowiony budynek, w kt6rym mie6ci siq Gimnazjum Nr 14 ijest to sukces
podjgtych w6wczas dziatari. Dlatego tei Pan radny stwierdzif, i2 bqdzie gtosowal za

przyjqciem projektu uchwaly.
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Radny Jaroslaw Hupalo zauwaiyl, ie podejmujqc uchwafq intencyjnQ o zamiarze likwidacji
Gimnazjum Nr 9 oczywistym zamiarem jest, i2 wszyscy uczniowie tej plac6wki zostanq
przeniesieni do Gimnazjum Nr 14, kt6ry jest obiektem po kapitalnym remoncie,
nowoczesnym i z duiym potencjafem lokalizacyjnym, a pracq znajdq tak2e, je6li nie w tej to
w innych plac6wkach oiwiatowych wszyscy obecni pracownicy administracji oraz
pracownicy pedagogiczni likwidowanego Gimnazjum nr 9. Zdaniem Pana radnego w
informacji medialnej powinno siq wskazywai nie na likwidacjq tejZe plac6wki, lecz
wtasciwym byloby stwierdzenie, ie jest to dyslokacja, bo takie zaloienia przydwiecajq
catemu dzialaniu ijest to w ten spos6b odbierane przez Srodowisko nauczycielskie.
Radny J6zef Mazierski przypomnial poprzedniq Dyrektor plac6wki PaniA Anne Ceoro,
wspomnial, ii plac6wka osiqgala bardzo dobre wyniki w nauczaniu i byla wyr62niajqcq siq
plac6wkq oSwiatowq. Niemniej jednak Pan radny zwr6cil uwage na fakt, ie w uzasadnieniu
uchwafy zawarte jest lakoniczne stwierdzenie, i2 kadra pedagogiczna zatrudniona w
Gimnazjum Nr 9 skorzysta z mo2liwoici i uprawnief wynikajqcych z ustawy Karta
Nauczyciela. W zwiqzku z tym Pan radny zwr6cil siq do Wiceprezydent Miasta o
jednoznacznq deklaracjq,2e opr6cz kadry pedagogicznej tak2e pracownicy administracji oraz
pracownicy obslugi nie pozostanq bez pracy i bqdq mieli zagwarantowane zatrudnienie.
Radny Krzysztof Kukucki w swojej wypowiedzi zwr6cil uwagq, 2e bez wzglqdu na fakt, kto
aktualnie sprawuje wladze w mieScie tego rodzaju decyzje sq trudne idlatego muszq byi
gfqboko przeana lizowane. Pewne sytuacje m.in. procesy demograficzne powodujE, ii
niekt6re dzialania stajE sie nieuchronne jak r6wniei ito, ie w ostatnim iwieriwieczu
edukacjq sprowadzono do poziomu rynkowego, na co wskazuje subwencja oEwiatowa
otrzymywana z bud2etu pafistwa niejednokrotnie niewysta rczajqca na zaspokojenie
podstawowych potrzeb.
Radny przypomnial takie problemy, jakie stawiano w poprzedniej kadencji podczas
likwidacji Gimnazjum Nr 6 oczywiScie nii z tego, co wieszczono nie sprawdzifo sie, nie zostal
r6wniei zakl6cony proces demograficzny, obecnie obiekt ten jest jednym z lepiej
wyposa2onych plac6wek oSwiatowych. To pokazuje,2e likwidacja jednej szkoty daje szansq
na rozw6j oraz poprawQ warunk6w edukacyjnych dla uczni6w. Jak stwierdzit pan radny z

taka te2 nadziejq przyjmuje obecnie procedowanq uchwalq liczqc,2e bqdzie ona ostatnia
dotyczaca likwidacji szk6f w mie6cie.
Radny Piotr Czarnecki przyznal, ie jest absolwentem Gimnazjum Nr 9 podobnie jak jego
synowie w zwiqzku z tym wyrazil nadziejq,2e uczni6w likwidowanej plac6wki w calojci
przejmie Gimnazjum Nr 14 lub ewentualnie przyjmq odcienne gimnazja w zwiqzku z tym nie
bqdq musieli oni szukai miejsc w szkola zlokalizowanych daleko od dom6w, co wiqie siq
r6wniei z kosztami dojazd6w do tych szk6l. Radny przyznal, 2e jest gotowy poprzei projekt
uchwaiy, lecz oczekuje zapewnienia wladz miasta, ie wszyscy uczniowie likwidowanej szkoly
bqdq mieli zapewnione miejsca w Gimnazjum Nr 14.
Krystian tuczak stwierdzil, 2e sfowo likwidacja kojarzy siq negatywnie, lecz trzeba miei
nadziejq, 2e w tym przypadku paradoksalnie bqdzie ona miata charakter rozwojowy.
Ponadto Pan radny wyraia nadziejq, ie budynek po likwidowanej plac6wce zostanie
prawidlowo wykorzystany na inne cele siu2qce mieszkaicom.
Radna Agnieszka Chmielewska zaproponowala, aby spotkai siq z mfodzieiq oraz
pracownikami szkoly by zapewnii uczni6w o tym, 2e przeniesienie klas do nowej plac6wki
nastQpi w skladzie obecnym - gdyi takich zapewnie6 oczekuje mlodzie2.
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Zastepca Prezydenta Miasta Pani Barbara Moraczewska wyja6nila, ie obowi4zkiem organu
jest przeprowadzenie konsultacji spolecznych inim dojdzie do likwidacji bqdq one
przeprowadzone zar6wno z uczniami jak i nauczycielami oraz radq rodzic6w Gimnazjum Nr
9. Uchwala intencyjna zobowiqzuje organ do podjecia uchwaly koricowej poprzedzonej

spelnieniem wymog6w ustawowych.
Dyrektor Wydzialu Edukacji i Rozwoju Spofecznego Pani Agnieszka Bialopiotrowicz
wyja3nifa, ie oszczqdnoSci powstale w wyniku likwidacji Gimnazjum Nr 9 przeznaczone

zostanE na cele o6wiatowe m.in. na rozw6j innowacyjnoSci nauczycieli i rozwdj
zainteresowafi uczni6w z wszystkich szk6l miasta. Ponadto Pani Dyrektor poinformowal, ie
budynek po zlikwidowanej szkole nadal sfuiyi bqdzie celom o6wiatowym w zwiqzku z tym
odnoszqc siq do kadry obstugi wyjaSniia, ie nieuzasadnionym byloby zatrudnienie nowych
os6b personelu obslugi w sytuacji, gdy budynek siuiyd ma oiwiacie. Osoby te znajq obiekt i

bqdq najlepszq silq doradczq do jego obslugi.

Po wyczerpaniu gfos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie
przyjqcie przedfoionego projektu uchwaty.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za podjqciem uchwaty
opowiedzialo siq 9 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 10 glosach
wstrzymujecych siQ.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostafa podjeta przez RadQ Miasta Wfoclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 23 do protokolu.

Ad.22
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia woli przystqpienia Gminy Miasto Wloclawek do
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania we Wloclawku,

Zagadnienie dotyczqce przedmiotowego projektu uchwaly om6wione zostalo przez
Kierownika Referatu Zdrowia i Spraw Spofecznych Pana Piotra Bielickiego, kt6ry
poinformowal radnych, ie zmiany wprowadzone przez Zarzqd Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego oraz interpretacja kierowana do wnioskodawc6w dotyczqca kryteri6w wyboru
podmiot6w ubiegajqcych siq o przyznanie pomocy na wsparcie przygotowawcze w ramach
osi priorytetowej 11 - Rozw6j lokalny kierowany przez spolecznosi Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2O74-2O2O, a takie ogioszenie
na podst. art.6 ustawy z dnia 20 lutego 2015 r. o rozwoju lokalnym z udziatem lokalnej
spotecznoSci konkursu na wyb6r strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez spotecznoSi,
powodujq konieczno6i przyjqcia kompleksowej uchwaly regulujqcej kwestiq przystqpienia
Gminy Miasto Wloctawek do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania we Wtoclawku, a

takie wyra2enia woli wsp6lpracy z Oddziafem Rejonowym Polskiego Czerwonego Krzy2a we
Wlocfawku, kt6ry bqdzie ubiegat siq o ww. wsparcie przygotowawcze. W ramach polityki
rozwo1u zaproponowanej przez Komisjq Europejska na nowy okres finansowy ZOI4-2O2O,
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jednym z nowych instrument6w jest rozw6j lokalny kierowany przez spofecznodi. Rozw6j
ten ma byi inicjowany w spos6b oddolny. Dzialania majq byi realizowane przez lokalnq
grupQ dzialania na podstawie lokalnej strategii rozwoju. W sklad lokalnej grupy dzialania
funkcjonujqcej, jako stowarzyszenie posiadajqce osobowoii prawnE, wchodzq
przedstawiciele wladz publicznych, lokalni partnerzy spoleczni i gospodarczy oraz
mieszkafcy, przy czym na poziomie podejmowania decyzji ani wladze publiczne, ani iadna z

grup interesu nie posiada wiqcej ni2 49 /" praw gtosu. Lokalna strategia rozwoju
projektowana jest z uwzglqdnieniem lokalnych potrzeb i potencjal6w. Zaklada Scislq

wsp6fpracq r6inych sektor6w. Przedsiqwziqcia planowane do realizacji powinny skutkowai
aktywizacjq spoleczno-zawodowq mieszkafic6w objqtych strategiA. Zakres tematyczny, kt6ry
bqdzie mo2liwy do realizacji w ramach instrumentu wspieranego z Europejskiego Funduszu
Spotecznego wynika z zapis6w osi priorytetowej 11 Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2O74-2020. Projekty bqdq mogly obejmowai
m.in.: dzialania na rzecz os6b zagro2onych ub6stwem lub wykluczeniem spolecznym, w
zakresie wdraiania rozwiqzafi z obszaru integracji o charakterze irodowiskowym (np.
prowadzenie klub6w samopomocy, Swietlic Srodowiskowych, klub6w mlodzieiowych,
klub6w pracy), dzialania wspierajqce rozwiqzania z zakresu organizowania spofeczno6ci
lokalnej z wykorzystaniem uslug wzajemnoiciowych, samopomocowych, dziatania
wspierajqce rozw6j gospodarki spoiecznej i przedsiqbiorczoSci spolecznej (dzialania
animacyjne, budowa i rozw6j lokalnych partnerstw pu bliczno-spolecznych na rzecz
tworzenia irozwoju przedsiqbiorstw spoiecznych). Majac na wzglqdzie moiliwoii realizacji,
z wykorzystaniem 6rodk6w unijnych, dzialari wynikajqcych z lokalnych potrzeb, a tak2e
zwiqkszenie partycypacji spotecznej iaktywno6ci obywatelskiej na rzecz zr6wnowa2onego
rozwoju, zasadne staje siq podjqcie uchwaty w sprawie przystapienia Gminy Miasto
Wloclawek do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dziafania we Wloclawku.

Opinie Komisii stafvch Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spoleczne.i, kt6ra
rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowafa ww. uchwalq. Z tredciq opinii w tej sprawie
zapoznaf radnych Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.

Wobec braku uwag oraz zgtoszeri do dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jarostaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjecie przedstawionego projektu
uchwaly.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 18 czlonk6w Rady Miasta, za
podjqciem uchwaty radni opowiedzieli siq jednomySlnie. Glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjQta p,zez Rade Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zafqcznik nr 24 do protokotu.

Ad.23
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
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Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Jacek

Bulawa, radna Mariola Gawfowska, radny Jarosfaw Hupafo, radny Stanistaw Krzemieniewski,
radny Zbigniew Lewandowski, radny J6zef Mazierski oraz radny Stanislaw Wawrzonkoski.
Interpelacje powinny zostai zloione przez radnych w formie pisemnej Przewodn iczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przeka2e je adresatowi.
Odpowiedzi na zgtoszone interpelacje - Przewodn iczqcem u Rady Miasta oraz
interpelujQcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wlaiciwe rzeczowo upowainione
osoby w terminie 21 dni.
Interpelacje zgioszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanE w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta bez zbqdnej zwloki.
Procedurq postqpowania w powy2szej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wtoclawek.

Ad.24
Informacje i komunikaty,

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
przypomnial radnym o zto2eniu usprawied liwieri w zwiqzku z nieobecnoiciami na
posiedzeniach komisji lub sesjach. Ponadto poinformowal r6wniei o terminie kolejnej sesji
Rady Miasta, kt6ra planowana jest na dzieri 11 stycznia 2016 roku.

Ad.25
Zamkniqcie obrad.

Po zakoiczeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski podziqkowal wszystkim za udziat w obradach oraz zloiyl zyczenia noworoczne
wszystkim mieszkafcom miasta Wfociawka na nowy 2016 ror.
Zyczenia z okazji zbli2ajqcego siq nowego roku zloiyi tak2e wszystkim Wloclawianom,
urzqdnikom oraz radnym Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski, ponadto Pan Prezydent
podziqkowai r6wnie2 Radzie Miasta za uchwalenie pierwszego samodzielnie
przygotowanego przez Niego w tej kadencji budietu miasta na rok 2016.
Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski poinformowaf,2e zamyka obrady XIV sesji Rady Miasta Wloctawek.

Zakoriczen ie obrad godz. 15oo

OBRADOM PRZEWOONICZYI

,AROSIAW CHMIELEWSKI
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Akceptacia protokolu przez Sekretarzv obrad XIV sesii Radv Miasta

{F
Radna Agnieszka Chm

Radny Piotr Czarnecki

Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XIV sesji Rady Miasta Wloclawek
2. Lista os6b uczestniczacych w XIV sesji Rady Miasta Wfoctawek.
3. Uchwala Nr XIV /L72/2O75 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w

sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6i i plac6wek publicznych,
plac6wek iszk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6.t publicznych z bud2etu miasta
Wloclawek oraz trybu izakresu kontroli prawidtowoSci pobrania iwykorzystywania
dotacji.

4. Uchwala Nr XIV/113/2015 Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 grudnia 2015r.
zmieniaj4ca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloctawek na 2015 rok.

5. Uchwaia Nr XIV/114/2015 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 grudnia
2015r. zmieniajaca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2015-2025.

5. Uchwala Nr XIV/115/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie wydatk6w bud2etowych, kt6rych niezrealizowane planowane kwoty nie
wygasajq z koficem roku budietowego 2015.

7. Uchwala Nr XIV/116/ 2015 Rady Miasta Wioclawek z dnia 29 grudnia 2015 roku w
sprawie uchwalenia budietu miasta Wfoclawek na 2016 rok.

8. Uchwala Nr XIV /777 /2O75 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028.

9. Uchwala Nr XIV/118/2015 Rady Miasta Wioclawek z dnia 29 grudnia 2015r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie podzialu irodk6w Paistwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wtoclawek na
realizacjq w 2015 roku zadai na rzecz os6b niepefnosprawnych.

10. Uchwala Nr XIV /779/2075 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki iRozwiazywania Problem6w
Alkoholowvch oraz Przeciwdziala nia Narkomanii na 2016 rok
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11. Uchwala Nr XIV/120/2015 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wloclawek dla obszaru polo2onego pomiqdzy ulicami: OgniowA, Stod6lnE, Okrq2nq,
tqgskq, Pfockq oraz brzegiem rzeki Wisly.

12. Uchwala Nr XIV/121/2015 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 grudnia 2015r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie wyraienia zgody na ustanowienie odrqbnej
wlasnosci lokalu nr 44 przy ul. Dziewifiskiej 13A, z nieruchomoSci objetej KW WL,
7W /OOO42773/O, kt6rej Gmina Miasto Wloclawek jest wsp6twfaScicielem oraz
zbycie udzialu stanowiacego wlasnoii Gminy Miasto Wloclawek w nieruchomo6ci
wsp6lnej, kt6ry iacznie z udzialami innych wsp6lwlaScicieli tej nieruchomoici
stanowi lokal mieszkalnv.

13. Uchwafa Nr XIV h22/2O75 Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 grudnia 2015r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie utworzenia jednostki bud2etowej pn. Administracja
Zasob6w Komunalnvch we Wloclawku.

14. Uchwafa Nr XIV/123/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie powolania komisji dorainej do dokonania zniszczenia zgioszeri kandydat6w
na tawnik6w.

15. Uchwala Nr XIV /724/2OL5 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie powofania Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu
OkrQgowego we Wfoclawku na kadencjq 2O76-2OL9, zgloszonych w wyborach
uzupefn iajqcych.

16. Uchwata Nr XIV/125/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie zasiqgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego policji informacji o
kandydatach na tawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloctawku, zgtoszonych w
wyborach u z u peln iajqcych.

17. Uchwala Nr XIV/126/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie rozpatrzenia skargi Pani A.L. Na dzialalno6i Prezydenta Miasta Wloclawek.

18. Uchwala M XIV /727 /201,5 Rady Miasta Wiociawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr Xlll/110/201.5 Rady
Miasta Wloclawek z dnia 30 listopada 2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
M.G. na dzialalnoii Prezvdenta Miasta Wtoclawek.

19. Uchwala Nr XIV/128/2015 Rady Miasta Wiociawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie nie uwzglqdnienia wniosku Pana M.G. o przeprowadzenie przez Radq
Miasta Wloclawek kontroli z realizacji Uchwaly Nr V/10/2015.

20. Uchwata Nr XIV / 129 /2O75 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wioctawku, ul.
Wojska Polskiego 27.

21. Uchwata Nr XIV/130/2015 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 grudnia 2015r. w
sprawie wyraienia woli przystapienia Gminy Miasto Wloclawek do Stowarzyszenia
Lokalna Grupa Dzialania we Wfoclawku.
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Protok6l soorzadzilal
Jolanta Skledanowska
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